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NICK NAVARRO
SHERIFF
BROWARD COUNTY
P.0. BOX 9507
FORT LAUDERDALE, FLORIDA 33310-9507

petective Jack Hoffman

Homiciae Unit

Hollywood Police Department

3250 Hollywood Boulevard g
Hollywood, Florida 33201
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OFFICE OF THE

SHERIFF

BROWARD COUNTY

NAVARRO ’ P.O. BOX 9507
NlCKSHERiFF FORT LAUDERDALE, FLORIDA 33310

DATE: November 25, 1986 IN REPLY REFER YO:

Detective Jack Hoffman
Homicide Division

Hollywood Police Department
3250 Hollywood Boulevard
Hollywood, Florida 33201

Dear Detective Hoffman:

Your name was given to me by Sergeant Tom Carney of the
Broward Sheriff's Office's Homicide Unit. I am enclosing

a letter from a subject Fredrick L. Cheek received recently
by this office and which refers to the Adam Walsh case.
Since this is your agency's case, I am referring this
letter to you for followup. Thanks very much for your
attention to this matter.

Sincerely,

Clptriss %TER o

Commander, Cr1 al Investlgatlcns

WJL:ah
Attachment
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VENDOR NO.: 5§

VENDOR NAME:

William Wynn

Wi L UF HULE T WuUL,

LW

CHECK NO.: 216534

216534

pAaTE: 3/17/86

VENDOR REFERENCE OUR REFERENCE NVOICE
INVOICE DATE P.O. NUMBER | VOUCHER NO, AMOUNT DISCOUNT NET AMOUNT
Las Vegas 3 07 |86 |" 20091 - $200,00 $200.00
g , ' " f,
PLEASE REFER TO THIS NUMBER 3
WHEN MAKING INQUIRIES —t NET AMOUNT THIS CHECK ——|  $200.00

ROOMN DATE

AMOUNT

333697

[

22@\% ;Mv |

0O NOT WRITE INfAB E A CIE DATE \
ROOM OR
| Rl e, [ L e /915 %
DATE SOl I 1 AMOUNT I 4 M -
[ \
. DO NGT WRITE IN THIS SPACE e
*L “ ot e FATMENT
_4 pra - UF e ab b s R RO TTHT
1 - e

FORM NO, 80

GILL'S 3622100

CASH CREDIT

% MADE OF RECEIPY oFf AMOUNT FRINTED ABOVE,

ACKNOWLERGEMENT |
UR ACCOUNT. THANK You.

THIS HAS BEEN CREDITED TO Yo

JI1GHED BY
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FOLE

Florida Department of
Law Enforcement

Northwest Reglon
Qperations Bureau

P.O. Box 1489
Tallahassee, Florida 32302

Jack Hoffman
artment

Detective
Hollywood Police Dep
Detective Division, Homicide
d Boulevard
a 33021

3250 Hollywoo
Hollywood, Florid

uN.Qu\ P
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FOLE

Florida Department of P.O. Box 1489 _

Law Enforcement Tallahassee, Florida 32302
(904) 4888771

Robert R. Dempsey

Commissioner

February 25, 1986

Detective Jack Hoffman
Hollywood Police Department
Detective Division, Homicide
3250 Hollywood Boulevard
Hollywood, Florida 33021

Dear Jack:

Per our telephone conversation,
received from the FBI, Tallahassee
KEITH ALLEN WARREN.

If there 1is anything that this
further, please do not hesitate to

Sincerely,

Dennis A. Willilamson
Assistant Bureau Chief
Northwest Region Operations Bureau

DAW/fg

N
Enclosure

enclosed 1is

Bob Graham, Governor

George Firestone, Secretaly of State

Jim Smith, Attorney General

Gerald Lewis, Comptrolfer

Bilt Gunter, Treasurer

Doyle Conner, Commissioner of Agriculture
Raiph D. Turlington, commissioner of Education

the
on February 253,

report which I
1986 regarding

office can do to assist

contact me.

you
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For information of receiving offices; on
January 30, 1986, at approximately 7:00 p.m.., captlonﬁd
subject picked up - . age fifteen (15), who 4
was hitchhiking near Mesquite., Nevada. __ recognize
WARREN as a cook at a local restaurant. WARREN took
to a desolate desert area near Mesguite, Neva@a, threatened
him with a knife, ordered him to.complete%y disrcbe and
sexually assaulted Captlgned subject kept the .
victim in his presence for approximately twenty-four (2 le
hours during which time he committed numerous §exgal assaults
which included oral and anal sex. puring the 1nc1dent,h
the victim was beaten repeatedly on the face and stc::mac'é
Captioned victim was transperted in t@e trunk.of WARREN S
vehicle and was taken to WARREN'S trailer during the n;g
of January 30, 1986. puring the sexgal assaults, WARR Nt
would cut a piece of the victim's hair as a symbolic jesture.

On Januarv 31, 1986, at approximately 4:00 a.m.,
WARREN transported . to an isolated area in Arizona
near the Nevada border where WARREN attempted to kill
by slashing his throat with a knife. The victim's throat
was cut four or five times across the front. WARREN then
hacked at the rear of the victim's neck in an attempt to
decapitate him. "played dead" and was left in the
desert area by WARREN after being covered by sage brush.

On January 31, 1986, at approximately 11:30 a.m..,
______ was found by a passing motorist near Littlefield, Arizona.
) had walked approximately one mile from the location
where he was repeatedly knifed to the location where he
was found. WARREN was subseque:itly identified and arrested
by LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT (LVMPD) on
February 2, 1986, in the Mesquite, Nevada area for sexual
assault, kidnapping and attempted murder. ‘

Oon February 6, 1986, WARREN gave a signed statement
to LVMPD officers admitting the above offenses. During
the statement WARREN indicated he has committed similar
dcts before, making reference to murders in St. Louis,
New Hampshire, Dallas, Houston., and Florida. LVMPD has

sent out a nationwide APB regarding captioned subject and
his MO. = :

: las Vegas has obtained a copy of WARREN'S signed
statement which will be forwarded upon request. Las Vegas

will obtain a copy of WARREN'S recorded interview which

was taken during the course of the signed sta;ement. Las Vegas
will review WARREN'S diary and advise appropriate offices

of pertinent information.

Receiving offices are requested to revigw pending
and unsolved closed kidnapping files, and to con51qer.WARREN
a suspect in crimes with similar MO's, i.e. male victims
ten (10) to eighteen (18) years of age, sexually assaulted,
clothing completely removed and subsequgntly burned, qnd
victim's throat cut; possible decapitation.
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Name

Alias

Sex

Race

Date of birth
place of birth
Height

Weight

Hair

Eyes

Social Security
Account Number
FBI Number

. Prioxr Arrests

The following is a description of WARREN:

KEITH ALLEN WARREN
Kevin White

Male -

White

July 15, 1958

New Leondon, Connecticut
5'9"

156 pounds

Red

Hazel

168869R3
October 6, 1976
LACOMIA NEW HAMPSHIRE POLICE DEPARTMENT

October 26, 1977

" PHOENIX ARIZONA POLICE DEPARTMENT

March 15, 1978
PHOENIX ARIZONA POLICE DEPARTMENT

October 18, 1978 -
MANCHASTER NEW HAMPSHIRE POLICE DEPARTME

March 2, 1981
TAMPA FLORIDA POLICE DEPARTMENT»

July 3, 1985
PHOENIX ARIZONA POLICE DEPARTMENT

August 19, 1985

LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMEX
Las Vegas, Nevada
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C " VOLUNTARY STATEMENT
sz R b= 470 T

T

OATE Zaf B0 TMEZZE Pac (CC (2.
' h/[E /777“ /féﬁmﬁ AM Z&v:ans OF AGE,

..AND MY ADORESS IS CC. ”C

WARNING: BEFORE-YOU ARK ASKED ANY QUESTIONS, YOU MUST UNDERSTAND YOUR RIGHTS.

lam /p MO E I Ao €L of the Las Vegas Metropolitan Police Department and inform you that:

{1] YOU HAVE THE RIGHT TQ REMAIN SILENT.

{2] IF YOU GIVE UP THAT RIGHYT TO REMAIN SILENT ANYTHING YOU SAY CAN AND WILL BE USED
AGAINST YOU IN A COURT OF LAW.

{3) YOU HAVE THE RIGHT TO SPEAK TO AN ATTORNEY BEFORE ANSWERING ANY QUESTIONS, AND
TO HAVE AN ATTORNEY PRESENT WITH YOU WHILE YOU ANSWER ANY QUESTIONS,

(4] IF YOU CANNOT AFFORD AN ATTGURNEY, AN ATTORNEY WILL BE APPOINTED FOR YOU BY THE
COURT AT NO COST TO YOU, AND YOU NEED NOT ANSWER ANY QUESTIONS UNTIL THAT ATTOR-
NEY HAS BEEN APPOINTED FOR YOU.

{5) IF YOU DECIDE TO ANSWER QUESTIONS NOW, YOU MAY STOP AT ANY TIME AND ASK TO TALK
TO AN ATTGRNEY BEFORE ANY QUESTIONING CONTINUES.

{8) IF YOU DECIDE TO STOP ANSWERING QUESTIONS ONGE YOU HAVE BEGUN. ALL QUESTIONING

wWiLL STOP.

WAIVER: | HAVE READ THIS STATEMENT OF MY RIGHTS AND | UNDERSTAND WHAT MY RIGHTS ARE, 1 AM

WILLING TO MAKE A STATEMENT AND WAIVE THESE RIGHTS. | DO NOT WANT A LAWYER PRESENT
WITH ME DURING THE MAKING OF THIS STATEMENT. | KNOW THAT | MAY REVOKE THIS WAIVER

-1 AT ANY TIME DURING THE QUESTIONING AND ASK THAT AN ATTORNEY BE PRESENT. MO PROMISES
OR THREATS HAVE BEEN MADE TO ME, AND NO PRESSURE OR COERCION OF ANY KIND HAS BEEM

USED AGAINST MK, /<‘ /d fé.____._———

The following is transcription of a taped voluntary statement with Detective

2 R. SHOEMAKER interviewing KEITH ALLEN WARREN in reference to Kidnap, Sexual

3. Assault, and Attempt Murder which occurred om January 30, 1986 at 1500 hours

A-wmmwmmm

5. Q. KEITH, you're presently in custody-for several charges, including Attempt
. Murder, Sexual Assault. and Kidnapoirg. right?
v A. Yes,

G. You're currently at the Clark County Detention Center being held pending

adjudication on those charges. [ would 1ike to speak with you about vour

Ty i i W sure that
" you understand your Rights. [ have showed you a statement form with

12 yoyr Rights enumerated on that, g1ght

8. A. Yes.

14, Mwmm:mmmmgs that vou don't have to talk

I HAVE'READ THIS STATEMENT CONSISTING OF §5- 5 GE(S) AND | AFFIRM TO THME TRUTH AND ACCURACY OF
THE FACTS CONTAINED THEREIN.

P )
THIS STATEMENT WAS COMPLETED A% 1941 m. on e _6th pav or FEBRUARY ,1e__86
WITNESS: .-
¢ SIGNATURE OF PERSON GIVING VOLUNTARY STATEMENT.
. WITNESS: '

LUMPR SN 1By sared
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VOLUNJ\AR‘Y STATEMENT CONTINUATION
d ) 8641707

OF 41 - " DR NO.
KEITH ALLEN WARREN

“to me unless you want to talk to me. And if you do- decide to taIk‘to me

you can have an attorney present when you do that. And if you decide
to talk to me without your attorney being here, you can go ahead and
stop at any tﬁme to geé an attorney. And if you can't afford one, one
will be appointed for you. Also anything you tell me can be presented
in to court. You understand that, is that correct?

Yes, yes. ‘

Do you want to talk to me today without an attorney being present?
Yes. ‘

Have any promises or threats~ or any kind of force been used on you to
make you'talk to me today?

No.

You're doing so of your own free, is that right?

Yes. )

KEITH, to understand me, I'd like to talk to you about when you first .
came to the Eunkervil!e. Mesquite aréa. Do you recall when that might
have been? )

Approximately three yedrs age. ['ve been back and forth so often.
Where do you go back to?

Florida.

Anywhere else?

No.

Do you have any family in Nevada?

No. '

“Where is your family at?

SIGHATURE OF PERSOM GIVING STATEMENT
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PAGE 3

%, LAS VEGAS MITROPOUTAN SGUCE DERANTMIENT _j

VOLL _TARY STATEMENT CONTINUATIC

oF __4l oRNO. . 86741707

KEITH ALLEN WARREN
Andover, Massachusetts. My Mom lives out there with her husband }igh: now

with my little brother.

When you first moved to the Bunkerville, Mesquite area where did you live
at? . !
i
Abe Tearlinks' in Riverside.
pid you work out there?
Yes, I was a ranch hand.
Where did you move to after you left his house?

Umm, RAY NIROLIK.

RAY NIKOLIK? You work out there too?

A. Yes, he offered me a littIe more money than what Abe was paying me.

Do you recall about when you went to RAY's place?

No, just arfew months after 1 left.

And after you left RAY's place, where did you go?

Went to St. Louils and I came back aﬁd 1 moved out RAY NIKOLIX's ranch.
Did you buy a trailer or something or live out in one of the houses out
there? 3,

I lived in one of their trailers out there.

And about when did you start living out ét Wind Acres.

I started working at PEPPERMILL about three or four.months age...time.
What did you do at the PEPPERMILL?

-

Line cook.

And did you work up at the PEPPERMILL until this got started?

Yes.

"About when did you move out to JOANN's place with the Coleman Camper trailer?

SRNATUR OF PERSON GIVENE TTATZRENT
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LAS VESAS METROPOUTAN POUCE SEFANTMENT —.

voLl TARY STATEMENT CONTINUATIC

PAGE 4 oF 4l DR NO. 86-41707

KEITH ALLEN WAKKEN

A. About two weeks ago.
Q. How long have you owned the Coleman?
A. About three months, two months.

Q. Where was the Coleman at before you went om te JOANN's house!?

|
i

A. PEPPERMILL.

Q. PEPPERMILL? Did you live on the PEFPERMILL's property then?

A, No, I didn't like living im trailer parks.

Q. You just parked it up there?
Is that the only place you lived at, was just in the camper at the time
you were living at JOANN's or did you live anywhere else?
That w;slthe only piace?'

i A, Was the only place.

Q; Did you have occasion to buy a car?

A. I've had...lot occasiong and I bought a couple from Harley's.

Q. Harley's? O0.K. What was the first car you bought from Harley?

A. Chevy plckup truck, the engine didn't run.

Q. Had a problem with that one?

A. An¢ 1'¢d go back and forth from Las Vegas so I moved back. They put us up
g0 made a deal with me to get a car and I got the car. -

Q. Was there some kind of an exchange between the pickup and car?

A. Yeah.

Q. What Eind of car did you get?

A. Ford, '78 I think. 1'm not sure of the year.

Q. Was it a two door or four door!?

A. I think it was a four door.

EZ Zéé p 22 gf
?ﬂTNES&

WITNESS:

0 o Y. 305 TGRATURY OF PUISON GvTied STATEMANT
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LAY VIQAS METROPOLITAN POLICE DEF AXTMENT

ARY STATEMENT CONTINUATIC

PAGE > OF _4l pRNO. __ 86-41707

VOLL

! KEITH ALLEN WARREN

Q. And what color is it?

A, White. i

Q. Remember the color of the interior?

A. White I think, I'm not Lure.

Q. Did you buy that from Harley's garage?

What was the person then you bb;ghc that from?

A. .Ha.l Leavite.

Q. How much luck have you had with that car?

A. I guess I drove it off his property, toock it for a ride. Eight hours later
I foun@ out there was no oil in it and I checked it before I left town and
there was oil in it. )

Qi So it went through five quarta of oil?

A. Yeéh.

G. You recall anything about the car at all?

A. No, ail I remember is it was a Thursday.

Q. Thuraday? OK. And Thursday is the same day this thing got started, isn't
that right? \.

Tell me how 1t got started with the boy.

A. I went to work. ﬁark told me not to come, have the night off.

Q. How come?

A. He knew I wags a little uﬁsec about my raise, etc. etc.

Q. What happened with the raise?

A. They gave me a quarter rather than fifty cemts and I got a little upset.

They were caliing around town til I~ I went back to work that night like

ithey wanted me to, put my uniform on, turned around and said well I've got

WITNESS:

WITNESS:

SEMATURS OF PERSON Givand STATRMANT
LD 38 Y. 3080
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! KEITH ALLEN WARREN

it all covered, go ahead back home. I said why did you call me o;t?

What time did he call you in?

I was supposed to have heenlat worﬁ at three so it wes anywhere, probably
between four qr five, wLnt to work.

¥hat's your boss's name?

MARK.

And MARK's last name?

He's juéc a chef on swing shift.

Turned aréund and when they decided to let me go I left, went down to Stateline.
Drank, bought a case of beer, played the Blackjack table for awhile.

Were y#u ;ith anybody theén?

No, I'm never with anybody. When I decide to.deave, L leave.

I'm alwaysrby myself., Took off from Stateline heading towards home and

I saw .

How do you knou

by
1 don't know him, I just see him. Use to work down at C-Mart.

But you knew him by nape? 5
No, well I know him to Bay but now I kmew it that night. He ended up telling
me.

S¢ you saw the boy. How old was he about.

T4, 15.

You recall what he was wearing that night?

No.

Was he wearinéla jacket or anything?

‘I think he was but I'm not quite sure it was late that night

5

e

UGRATURE OF PERSON SFVING STATEMENT
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Do you recall what you were wearing at that poine?

Wiite pants and some Cyp; of shirt. I had my sneakers on,
S Q. TYou know whaere thoselclo:hel are not?

A, They're in police cuatedy.
“Q. Where d41d you leave them at?

A. It was when I was arrested. They took 'em.

Q. OK. S5So you saw the boy walking and what happened?

A. I stoppad and asked him for a ride. I picked him up. He got in. We took

- a ride,

Q.J.Did you say anything to him?
:‘I,said where are you coming from. He said Donkey Baake:ball; Turned around
-~ and said you want ta.go for a ride. He said sure.
Khere'd you go to?
VTA. Rivergide. I offered him a beer; By the time we got from there to Riverside,
;. ;w@ walked under th‘ fence. When wve got down by the fence, I-had the knife
agnmmem
‘;Q.l Do you know whose property that was on?
‘-A. ABE's. ABE TEERLINK.
Q. Is there a name for that part of the property that you were on then?
—;3' A. I don't know of any name.
Q. . Were you by something?
Ihe next day I knew. I went down with the policea officers. That anight
all ‘I knew 1t was by a Cat.
A Gatapiler Tractor?

I don't know, there was nothing else arcund thst night.

Lyt s v e ’ ) SAMATURM OF PERSCN €V STATEMUNT

003937




o, ASVIgAS STAR POLCE
voLl TARY STATEMENT CONTINUATIC )

oF 4l DR NO. 86-41707

Q.

“A.

KEITH ALLEN WARREN

So, after you walked in, what happened?

I had a knife, forced him to get on his knees, wanted him to take his pants
i

off. Tt was kinda weird. '

Did you tell him to taJe all his clothes off?

Yes.

Did he take all his clothes of%?

Yes.

Socks, too?

Everything. 4nd, no wait a minute, he had his “'socks on.

S0, after he took his clothes off, what happened?

I made him give me head.-

So you -put your dick in his mouth?

Ye;.

And after that what happened?

He cried, and he was a little upset. He couldn't understand why I was doing

this.

Did you tell him why You were doing that?

No. )

wﬁat did you tell him?

I told him to keep quiet, do what I tell him. Ail I know is we got to be

leavin' about 10:00 o'clbck. got back up, went up to the car.

Do you recall if you cut him at all?

Down there?

Yes.

No, I know I dida't.

?JlTNESS: ‘Z: 7& “:g é/%; L ‘—z:_,\

SHERATURE OF PERTON Gl STATEMANT
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Q. Did you cut his hair off?

A, Yes, L did. I cut his haif off.

Q. How many times did you make him put his mouth on your dick?

‘A. Once or twice; 1 can'tlremember.

Q. Did you ever put your mouth on his dick?

A. Ne. ‘

Q. So you decided to leave there? And did you walk back out again?
A. We walked back to the car.

Q. Did he put his clothes on?

A, I think he did, but I'm not quite sure. I can't remember that.
Q. After you got back to th; car what happened?

A, Put him in the seat and took a ride back up over by the briﬂge.
Q. KE&TH, before you left there, did you tie him up?

A, When we left he was tied up.

Q. How did you tie him up?

A. I ugsed the shoe laces.

Q. Where did they come fiem?

A. One off his smeakers, and a pair of shoes I had.

Q. What king of shoes were they?

A. Climbing beots, I think.

Q. Do you recall the coler bf the shoelace off your climbing boots?
A. Red.

Q. And you put the red ones around his feet, do you remember, or his hand?

A. 1 put thenm ar;und his hands.

Q. OK, so you put him in the car, and went for a ride. And where did you end

-

ﬂﬂTNESﬁ

WITNESS:
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up at?

A. Across the bridge. I was go;ng the opposite way, out towards tha Freeway.

Q. So the Riverside Bridge, right?

A, VYes. ; !

Q. And so what happened then?

A. I made him give me head, when wé go:.halfway across and I was drinking beer.

Q. Were you still in the car?

A. Yes. 1 decided it wasn't worth sitring out there, se¢ I took him and put
him in my trunk. T drove onto a dirt road, heading out to Windacres Ranch.
Right next to a cow bin, made him walk over by a fence, and I was going
to tie hi; up there, because I had some business to take care of.

! —’Q“ What were you going to tie him up there with?

A, I h;d a rope. A lasso. And I decided mot to. I hit him a couple of times.

Q. Where did you hit him at?

A, I thick in his head and his chest. I am not sure. I don't remember.

Q. How come you hit him?

A. For the heck of it. M

Q. Whae did he do? ) _

A. He cried, and fell down to the ground a couple of times. Brought him back
to the car, decided it wasa't worth leavin' him out there so I brought him
back to the car and put him in the trunk.

Q. Did you think about kiliipg him down there by the pole?

A. Yes. But, I didn't. .

d. Did you have é;j sex with him down there?

A. I thini I did, but I g? not quite sure. Possibly.

“ﬂTNESS: 2 £
'A;ITNESS: .
VMPD 08 (V. 2455 SNATURE OF PERSON GADNG STATEMENT
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Q. Did he have clothes on at that time or was he still naked?
A, He was still naked. |
Q. So you brought him back up. ‘
4. Put him in the frunk. AAd we took another ride, went over to the Peppermill.
Q. How come you went down there? '
A, Tried to pick up somebod_y, and I. decided to call it off.
Q. Who were you supposed to pick up?
A. ERIC. He was supposed to be my ride home.
Q. What time was that? '
A, 11:00, and I got there maybe about 10 minutes to 11:00.
Q. Was some.bn;ly else :he.re?
! A. Yes, JOANNE was there, !
Q. Did you talk to her at all?
A. Yes, I told her I had some business to take care of. And she said: "Fine",
Q. Did you talk to her about your car?
A, Yep. l'j
Q. What did you tell her? -
A. I told her it was a plecé of junk. Had problems with ir, wasn't worth
anything. .
Q. So did you pick up ERIC?
A. FNo, JOANNE waited around. ' 1 guess she picked up ERIC later on that night.
I found out that ERIC got home another way.
Q. Did you talk to ERIC while you were up there?
&. Yes, I went inﬁé the Restaprant for a few minutes, had some coffee.
Q. The kidAwas still in the trunk?
WITNESS: @M-A
wfvrmsss: -
R p— UENATURE OF PERSON GIVING STATEMENT
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| KEITH ALLEN WARREN

A. Yes.

Q. Did you peek in on him befaﬁe you went inside?

A. Yes.

Q. What did you tell him? |

A, To be quiet, d;n't make any noise. That was pretty much it.

Alright, did you show him the knife then? Remember?

« I don’t even know if I had it om me. I thought I had it in my car. I wasn't
carrying it around with me all day, except when I had him. Because he was
in the froat seat. |

Q. Afrer you left the Peppermill, did you go anywhere else?
A. Afrer 1 ‘lo.oked in, T went straight home,
Q. .That is back to the Colaman, right? By JOANNE's house?
.A. The only reason why I know that there is Eecause JOANNE came straight home,
Q. Did you see JOANNE's car there?
A. JOANNE came home after tyat.
¢. After you got te your trtiler. what happened?
A. I waited until everbody‘uant into the house, It was quiet. I took
out of the car. Brought him into the trailer.
Q. Did you carry him in?
A, Walked in.
Q. He walked imn?
A. TYes.
Q. Was he stili tied up?
AL He hofped in. fat on the qu. and I uyntied him. He tried to look arcund

and I said not to look around. He gave me head, we were there during the

WITNESS;

LAy a8 BNV, 1-40
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night. I think he knew where he was, and that is why he looked around when
he woke up. ;
Q. Did you fall asleep too? ‘
A. Mo, I dom't remenber. |
Q. i ; aver éry to take the knife from you?
A, No. )
Q. Did you gi _ ead Qoo?
A. Yes, he wasn't worth it much that night.
Q. Did you ever put any lotion om his back?
A, Yes.
Q. Do you know what kind of lption thac was?
_A. _Vaseline.
Q. Was ﬁhe vaseline in a jar or was the Vaseline in a bottle? Like hand lotion?
A, A plastic bottle.
Q. And you rubbed his back?
A. Rubbed his back, well, I think we both went to sleep because it was a couple
of hours when I woka up M
Q. While you were rubbing his back, did you tpuch his butt at all?
A. Yes, I touched his whole bedy.
Q. What did you touch his butr with?
A. My hand.
Q. Did you put your finger inside his butt?
A, Yes.
Q. Did you put anyéﬁing elae inside his butt?
A. I-tried my dick, but I didn't force it.
WITNESS: = 4 £z
WITNESS: ' )
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Q. Wouldn't go inside, huh? Did it go im a little bit?
A, No. ;
i
¢. Did he know you were doing that?
A. I think he did.
Q. Did he say anything?
A. No.
Q. What was he doing while you were doing all this?
A. I think he was just lying down, looking at the trailer. He was mere puzzled.
I don't think he knew what was going on. He was scared.
Q. Did you show him anything while you were in there? Books or anything?
A, Yes, thé books that ﬁere on my bed.
Q. .What kind of books were those?
' A. Porne books, and all that, they weren't worth much. I didn't really make
him do much. It was a game that I did that night.
Q. Did you ever have any 69?
A, ?es, but he wasn't doing much (unintelligible).
Q@ What do you mean "not dbing much™?
A. Well, there are some people that do it good and some people that don't.
As everybody knows 3 3id not like it. He was just a puzzle.
Q. OK, did he ever get a hard oa or anythimg?
A. No.
Q. What was the significance of the clock going cff at 2:00 AM?
A. I was going to get rid of him at 2:00.
qd. What were you éoing to do?v
A. Bury him. Decided nofifo.
WITNESS: ﬁ%&
WITNESS: )
L 08 iV, 300 BEMATUM OF PERSOM SN STATRMINT
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Q. Did you tell him that.if he didn't make you come by 2:00 something would
happen: !
A. 1 don't know.
Q. Did you ever come up to Lha: point?
A. I come sometime durimg the night. I don't remember when.
Q. Did you come in hia mnugh? '
A. I think so but I'm not that sure, But I did come during the night.
Q. After the trailer, where did you go to? The alarm went off, right?
A, The alarm went off at 3:00 o'clock....2:00 o'clock, and I turned around
waiting until 4:30. Walked him down to a ditch om JOANNE's land. I was
going té E;ry him. h
s . Q. - How were you going to bury him?
- A. Wich a shovel.
Q. Where is the shovel at now? Is it by your camper?
A. Yes.
Q. Where did you set it at, do you remenber?
A. Right by my bike. I cthdught about it, it wasn't worth it. I brought him
back up to the car and I’ took off. It was about quarter to 5.
. So you had him down there in the gulley and you started digging the hole?
A. Yes.
Q. How come you‘s£opped digging? .o
A. It was a game to me, over there, and I didn't want him hurt anymore.
¢. Did you tell him that you were going to bury him?
A1 think he got the drife.
';IITNESS: ’
e ssary. 1e9 TERATURS OF FEETON VNG STATHMANT
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Q. Did he do something to make you think he knew what you were going to do?
A, Well, the kid was sunt:.....rThe kid was a little smarter than I realized.
¢. Why do you think he was smart?
A, Well, to go haﬁk, later Ln, that night when everything gets over. It was
just, he knew what to do and what to do after.
Q. Did he beg you not to huft him? - ‘
A. No, he never begged once the whole night.
G. So after you decided not to bury him, did you walk him back up to the car?
A. I went back to the car, we taok off, about quarter to 5.
Q. Where was he at? then?
A. In froné of the car.;..thi front seat. And I took him for a ride. At one
. .time, T told him to jump in the back. I don’t remember when. I told him
to jump in the back.
Q. Was he dressed then?
A, No. Yes. He had some clothes on.
Q. What was he wearing?
A. Blue pants, I think. i
Q. Are those yours?
A. Yes.
Q. What else did he have on?
A. A brownish checkered shirt.
Q. And you gave him some clothes to put on.
A. Yes.
d. While you wera.in the trailer, did you cut any hair off him?
WITNESS: JZzgé;2E&Zéﬁ?éze;zéégi:-ﬂqddﬁéi
WITNESS: '
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A. 1 don't know. I thought I cut his halr twice off, and I'm not quite sure.
Q. So you got him back in the car, and you had him in the back seat, and you
i
were driving along, where did you go to?
A. We took a road out to a Eump area. In Mesquite. I was just taking a ride.
i .
Wanted to about what I was going to de, and after that, I was getting about
like 5, past 5. Took a‘ride out-:o Arizona on the old Arizona airpert read,
a lot of people call it.
Q. Where is that? Is that between Mesquite and Littlefield?
A. Yes, I don't know why they call it the airport road. It is (unintelligible).
Q. OK.
A. 1t was ;ro;nd thera..abouf 5 miles....turned the car around.
¢ . Q. Did you pull fo the road?
. A. I was trying to turm it around, poiat it dowm and lucky me, the car stalled.
Q. Would it atart again?
A, No. So I took him for a walk.
Q. Where did you walk to? .
A. Just to the top of the Y111 where I last saw him. That is why I said the
kid is smarter than I thought he was.
Q- Did you take him to the top of the hill or down inside of a gulley?
A, Bottom of the gulley.
Q. Was that close to something?
Q. Was there anything down there?
A. Water, water doyn there.
é. OK, so after you took him éown there, what happened?
A. I made him take the clpthes off. I don't remember if his hands were tied.
wimues: MLA "
WITNESS: ' '
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I think they were. I.tried to kill him.
Q. How did you do that? :
A. With my hands. I
Q. Did he get unconscious?

i

A. Yes, twice, I ﬁhink he did....and he came back. I made him get on his knees.

I took the knife and I put it on Ais neck.
Q. And what did you do?
A, I cut him.
Q. How many times did you cut him?
A. Two or three times. I cut him.
Q. Was he Sle;ding? - ¥
! A. -Yes.

Q. Pretty heavy?

A, As far a I knew he was.

L

OK, you cut him 2 or 3 time across the fromt?

A, Yes.

Q. Did you cut somevwhere elge?

A. I once in the temple.

Q. Anywhere else? .

A. That about it.

Q. How about the back of his neck, KEITH? ﬁid you cut him back there?
A. I doun't remember.

Q. Is that kind of fuzzy to you?

4. All I remember is I had him by his hair and rar the knife 2 times over his

front. He fell on the ;ound and laid still. All I remember is kicking him.
WITNESS: ngk,z?‘aggé% ;;ééé%A&m*ssé
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Q. How come you were cutting him?

A. I didn't really want to ki1l him, I just wanted to leave him.....I wanted
to get'it over. '

Q. Did you think he was deaé when you left?

A. I knew 1f he wasn't he would have died.

Q. Did you think he was dead?

A. Yes.

Q. After you left him there, was he laying still?

A, Yes.

Q. Ddd you put anything over him?

A. Some brush. i

CQ ‘Did you cut that yourself?
A. I broke 1it. -
Q. And did you just walk out of there?

A. I walked back out, walked up to my car and tried to start it. It wouldn't

start.
\l

Q. What did you do?
A. I walked out...
Q. Was it daylight chen, or was it dark?
A. It was getting daylight out.
Q. You walked back, back douﬁ the gulley?
A. Yes.

Q. How tome?

A. To see what was golng on.

Q. Was he do here?
WITNESS: 4ﬂ2éi:22:%222%&;2%ﬁ£;:==¢£2£;_
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Q. He wasn't when you léft? Did you look for him for awhile?
A. Wo, I left. 1 came to get spmebody to start ay vehicle.
Q. Did you find somebody?
A. Yes. ; !
Q. Do you know that person's name?
A. He works for the owmer of the Avocado ranch.
Q. Did you have to walk a long ways to get him?
A. Yes. Twa miles mayhe less.
Q. What kind of vehicle did this guy drive back?
A. A white Pick-up truck, 4-wheel drive, GMC.
Q. GMC? Gk. 'Did he ask any ‘questions why you were out there?
.A. No.
.Q. fie just jumped you, huh?
A. VYes.
Q. After he jumped you where did you go?
A. +.e.-.. went back to town to get some oll for my vehicle.
Q. Was it out of oil again}' And where did you buy your oil at?
A. CARTERS.
Q. Do you know about what time that was?
A. It was before 8:00 o'clock, because I saw JOASNE and her son drive by, they
were going to the Doctbt’s?
Q. This was before you goa:oil. or after you got oil?
A. When I got oil it was a;:er I was at CARTERS, after B8:00 o'clock.
d. And after you gbt 0il, where did you go?
A. 1 was going back out to the Ranch, and I saw a Police Car, down ar (-Mart
WITNESS: 7 L !
WITNESS:
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....g0 I turned around, and I went back to the, wherever it happened.

Q. Where you left the kid? Why;did you go back out there?

A. To see if I could find him.

Q. After you found;him, whaé were you going to do?

A, Nobody would believe if I said it...so it doesn't matter.

Q. Tell me, I would like to.hear. '

A, I figured if I had picked him up, and 1 brought him back into a Hospital.....
at least it would go a little bit better.

Q. Did you feel bad that you had hurt him?

A. The kid has nothing to do with what my problems were.

Q. Did you Eind him when you drove back?

! (A, No, I probably would have, because 1 heard where they found him after. It
- vag probably a close area, where he was just waiting for- someone to drive
dowa.....I really don't know I really didn't want to make him feel werse,
so I iust drove around to see if I could find him.

Q- Couldn't find him huh?

A. No. b

Q. Then where did you go?

A. Vent back to the place I got the case of beer the first time,-and got some
bear. Went back to JOANNE'S, sat and thought and drank some beer, rurned
around and Eric was there. Were you drinking with anybody or by yourself?

A. I was by myself, the first part of the morning. Eric was there so, I turned

around, and he qeeded a jump, got him a battery.
Q. Where did you éet the battery at?

A, Out of my car. turned around and 1 left.......about 2:00 o'clock decided

wirness: _or%, Ty

—
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to go for a ride. 1 had to get some money out of the Credit Union. 4nd,
went into town. I was told when we were driving by, there were ] cruisers

went by. I didn't tell, Eric nothing yet. 1 just asgumed.....

Q. KEITH, before we get too’far away, at what point did you get tid of the
clothes, the kid was wearing? Remember that? '
A. Any time between 10:00 and 11:30. I drove away to.
Q. So did you go back to your place, befare you got rid of the clothes?
A. Yes, I went back, the firat time, and ;hen I went for another ride.
Q. Where did you go to get rid of the clothes at?
A. On the Arizena Strip.
Q. What road was that omn?
’ A. I den’t know, I call it Wind acres Ranch road.
Q. Did you pass any sign posts out therel?
A. A whole bunch of posts.
Q. And do know the names of any of those?
A. Wind Acres, Canyon Road, Canyon Mountains. Homeymoon.....
Q. After you got out there;:what did you do?
A. I turned my car around, 3nd got the stuff out of the trunk, and burned it.
Q. Was it near anything? In the road?
A. A tire.
Q. Anything else?
A. I don't know.
Q. Was there any dirt out there piled up?
i. I had buried hi; gtuff so it was piled up.
Q. What all did you burn?
WITNESS: Aégiaa§2%22%ﬁé;zzéé,
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A. His computer, what do you call it, his sneakers, jeans, t-shirt, glasses.
.Q. How about the clothes you gave him?
A. I burned those, too. .
Q. What did you dq with thelknife that you used?
A. T thought I threw that....I don’t remember where. It was in the vicinity
of all my stuff.
Q. You threw it out somewhere?
A, I know I ciidn'c throw it out.
Q. Was that the same knife that they got when you got picked up?
A. No. .
p Q. KEITH, this tape is running out, I am geing to go zhead and turn 1t over,
the .time is 1515 hours.
Q. After you burned the clothes, you put some dirt over ther'n?
A. Yes. |
Q. D4d you drive away from there?
A, Yes. 1 covered all the\.stuff up, I burned.
Q. Did you forget to get rid of something?
A. Wateh. -
Q. How about th'at lasso?
A, The lasso I threw it out.
Q. 1In the desert?
A, Yes, and I am sure you ...found if.
Q. And there is a.watch in the car? Did you know about the watch or did I
tell you about the watch?
WITNES%E I lkzev thgzzch wz in tzere and you guys told me.
WiTNESS: )
AV e Y. 1om ) TERATUR OF PERION &V STATUNANT
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Q. You were going to keep that?

'

A. No. 1

1

Q. Now, let's progress a little bit, you were back at the house, with ERIC,
like you were Ealking abgut.......was anybody else there?

A. ERIC, RICK and ERIC's girlfriend.

Q. Do you remember her name? )

A. No.

Q. And then jou said you left? Who did you leave there with?

A. ERIC and his girlfriend.

Q. Do you recall where you went to?

A. We had to go to the El Paso Restaurant first. To pick her up, she had a
eredit account, between both of us, with my money going in the bank.

Q. Who was that?

A. GLORIA. turnmed around. We went do;n there, got the money out, and started
out..... there was all this stuff going on. I already saw the{Cops go by,
you kpnov.....in the downtovn area, I guess nobody else really noticed it.

I knew something was golag on, so RICK came by on his moteorcycle. He said

did you know the Cops had just corner.

Q. Were what?

A. Went around the cormer. You know, I played dumb. I was down around the
place. And I told ERIC, you keep on driving......

Q. Did he stop to buy gome beer?

A, TYes.

d. Where did you ﬂ;y beer at?

A. Stateline.

WITNESS: &MM

WITNESS:

LD 08 Y. 149 . ERATUM OF PLRION &lviiesl STATEIENT
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Did you buy drinks for anybody?

Q.
A. No. i
(. What did you pay for the beer with, do you remember?
A. My money. ; ! .
Q. Was it a $5.00 bill or $10.00 biil?
A, I think it was a $20.00, T am no'c.quite sure. That was the case of beer
I had.
Q. OK, so you bought the beer and you were heading back, and you told ERIC
you would give him hew much?
A, $40.00,
Q. $40.00 buck 1if he would do what?
' A. Just keep on driving by...... He slammed on..... I guess he was puzzled.
. He asked me what was going on? lAnd I told him I committed a murder last
night. And I said, if you want to s-top the car, you cam. And he just
kept on going. Went over to thé: |first overpass and that is where he stopped.
Q. Was ERIC's girlfriend in the car, tool
‘ - '
A, TYes. Y E
Q. How were they acting?
A. It seemed ERIC was alright. His girlfriend was a little puzzled.
Q. So you got pest the first overpass. What did you do?
A. I got up. I got u;‘).' I jumped out, grabbed a 6-pack of beer.
Q. 6-Pack?
A, I always carry a back-pack.
(i. 0K, what was ix; your back—back?
A. Had some knives, that's all I was after.
yV!TNESS: s
WITNESS:
LV 44 Y. S REION Srea
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Q. How come you had a knife?

A. Ammunfition. I wanted a game. The game had started. That is what I wanted.

Q. What did you want to do in the game?

A. I wanted to get the town worked-up.

Q. Did you intend to kill anpyone else?

A. Yes, T did.

Q. Who did you want to kill?

A. Anybody that was in my way. Till'1 geot caught again. My intentions were fo go
around, and head back to Mesquite. Then turn myself back in. Turned around 1
just went through the desert......

Q. Did you have a knife with you?

A, Yes.

Q. How many?

A. 4 knives.

Q. Were any of those the ome you might have used?

A, No.

i

Q. What happened to that one?

A. I really don't know.

Q. Remember which knife it was?

A. It was a small.........knife.

v '

Q. Was it one of the knives that you had?

A. No.

Q. What was the brand name?

A. Chef's mate.

Q. And you had a whole set right?

A. Yes.

Q. So you worked your way down the hill, did you see any Police up untdl that time?

. .

A. YNo, I didn't see anybody tili almost dark I got back up to Riverside Road, and the
was a lot of traffic that night, maybe some of those cars were Police, I don't knc

WITNESS: 2 A '
WITNESS:
LV 28 OV, 129 ) AT O PSR S AT
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Soon as I got up to Riverside Road, there was a cruiser up there. Clark
went by a couple of times.

Q. Were you hiding? |

A. Yes. I

Q. Where were you hiding at?

A. 1n the brush, right off the side of the gulley.

Q. So about dark, what did you do?

A, I scarted-trying to get over the bridge and the only time they really made me
run, was....the sight of the helicopter.

Q. It was coming out, that time?

A. Yes. *

Q. Did you take any beer with you?

A, Yes, but I didn't drink any.

Q. What did you do with ir?

A. It was all busted, by my pack. I really didn't want the beer. I bought the
case, and I figured I would take at least one piece of it.

Q. So you Tan ;cross the brjdge, and then where did you go to?

A. I went to the left side of the Freeway all the way. I got up to the ORE Place,
where they're mining, where I noticed.....the helicopter was still in the same
area, cruisers kept on going by, and then an hour and a half later. That is
when the helicopter, I think, started switching over, he didn’t stay there long,
so he went back across the road.

Q. VWhere were you heading for?

4. Back to Masquic'é .

Q. You pulled a couple hundred bucks out of the banmk, right?

WITNESS: o

% T

WITNESS:

LYMPFO 08 UV, Loy OF FERSON SAMNE STATHENT
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Q. And you had your paycheck cashed, righe?

A, TYes. |

Q. Did you intend on rtunning? Heading out of town?

A, No, it was a game. If Ilwas going to rua out of tc;wn. I would have left that nigh
I would have snuck out, suraly I wouldn't have gone back tovards Mesquite.

Q. So sometime during the night, didn't one of the cruisers spot you?

A. One of them said they did, but I don't believe they did. When I was hiding, yes,
was in the gulley. I still say a cruiser saw me. But....I still say somebody
saw me, because he had a flashiight right at me. I don't know why they didn't see
me, but that is beside the point.

Q. Did he search around where you were?

! A. TYes.

'Q. Was he pretty cleose to you?

A. They should have been right on top of me.

Q. Did they ever shine any lights on you?

A, Yes.

Q. Never saw you huh? Y

A. No.

Q. After they left, that little area there, what did you do?

A, I got back up on the gulley making sure there was no Cops. I stayed on the left s
of the Freeway, all thew way., Going out of Mesquite., And as close to the fence as
possible, and I didn't jump over the fence, until I almost got up by the Peppermil
the lane was getting a little bit narrow. You could ses a lot more.

Q. So then where dtd you go to? .

A. I went into the trailer pai:k. Turned around, wanted to make 2 phone calls, first.

Q. Whe were you going to call?

'WITNESS: Z, S
WITNESS:
LV siouiv. 340 ) =

003958




LAS YRGAS WETROPOLITAN POLLT 4P
VC UNTARY STATEMENT CONTINUAT, UN

PAGE 29 QF 41 36-41707
T DA NO, i

A,

_ KEITH ALLEN WARFEY
My mom, and CLARK. CLARK ROBINSON. I couldn't the phone wouldn't work and
(unintelligible) I decided to go get a cold drink, walked over to the gas station
nobody saw me, after that péint, and I went into the gas station, and got a Coke,

a couple of Coke, a candy bar......I walked back, at that point I didn’t give a sh

!
VOICE: You got 3 minutes until lock dowm,
\ ‘

A.

; turned around, the guys, the guy with the Taxi Cab drove ué, and he saw me.....
what the heck, thought it was a’ woman driver.

Is that the shuttle for the Western Village?

{no response heard)

CK, there was another whole day in there, wasn't there? What did you do in the da
Now this all happened Friday morning. You took the kid Thursday night/Friday
morning; fou left him and then Friday afternoon you spend, basically running arounc
your house over there, and then Friday evening, you went down in the gulley by the
River, and up over the Bridge. And what about Saturday, day?

I stayed in the desert most of the iime. there was a cav;, almost up to the Pepper:
but not quite. Stayed in there most of the time. Could see the freeway pretty muc
I wasn't going into the Peppermill until almest nighe.

Why were you going to g%!in?

Like I gsaid, ] wanted to’'make these 2 phome callas.

OK.

That was the last of my game, and that I wanted to do.......

So then you waved the Taxi, and they saw you, and then what did you do?

I walked inside the bathroom, had to make a phone calil first, and so I walked
inside. About 15 minutes later, I heard a bunch of cars. I know it wasn't a Cop's

car, Clark wasn't around. There is only one Cop in town, so I kaow it was

Security.

‘ Q. What were yo ing ip/ the bathroom?
YYITNESS: ; 2o

AVMFD o PRV, 30 HENATUSE OF MIEION &NVINE STATEMdie?
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A. I had a locked door, drinking my Coke, had my last candy bar, I turned arcund and
Ron came in. And he sald: E"Are you KEITH?" And I #aid "Yes." So he left.

Q. He came in and talked to you?

A. YNo, just agked me my firLt name,

Q. Through the door?

A. (no response heard) The Cops cémé, and I don't remember his name, but he used to

a card dealer. He came later, and that's when I knew.....he took me in. That was
end. I didn't want anymore.

Q. And then you talked to CLARK a little bit that night righc?

A. Yes. o

Q. Did you tell him that you had done this?

A, I didn't say anything. I just looked at the wall.

Q. oK.

A. He said he couldn’t understand.....;KEITR.

Q. 4And whimple and booked you, right?

A. TYes. -

Q. And then a little later‘em, you got to meet my Sergeant, SAMOLOVITCH? And me? Rig

" A. Yes.

Q. And then we went out and found the different places.

A. Yes.

Q. How come you wouldn't sigﬁ the Rights card that first day, KEITH?

A. Because I knew if I had asked that day to make that phone call, you probably woul

Q. You mean the phene call to your mom?

A. Yes. .

Q. You know 1 already told you there is no problem with that at all. If I can do 1t
WITNESS: YO I sure will. But making that phone call has nothing fo do with your talking
WITNESS: ﬁ‘ﬂ%‘/’é |
AVID M BNV, S0 ) ) SEATURE OF MERION QWG STATIMIRT
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me. Even {f you wouldn't gave me a statement, I would have tried to do that for

You understand that? -
I

Yes, but the Officer sald no promises would be made, and that is one of the reasar
I didn't ask you guys. I figured I would just bring you out thers.

We can’'t make ;ny promises in exchange for your help. If you want to help us, thz
is 0K, but if you don't, we are.not going to make any promises for you to do that.

And I do appreciate the help you are giving us. You made my job a lot easier by

™

nelping and showing us the different places, and recovering all that property. Th
helped a lot. Now, we talked a lirtle bit about that night, about a cowboy who yo

hurt during the sesrch.

There was no cowboy. .
That was doune just because you wanted to get a little more rise out of us maybe?

Not you guys, I just wanted to scare the town. I know the way CLARK is and the
way CLARK talks. I realize his a good Cop. He has got to go around talking, and
knew what that would do. ’

Just kinda made that up a little bit. A little more stick. Why did you do that ::
that kid? ;

I've don?fthis before, and I just got sick and tire of running....I've been screwe
too many'.imes in Mesquite. I just gave up. I don't want no more.

Because of the way the %EPPERMILL was treating you and the car deal?

I doa't want to make excises, but I just got fed up with., I wanted to get my life

over with, and thats what I want to do right now.
Have you ever had an opportunity.....tc hurt anybody else like you hurt the kid
that nighe?

Quite a few times.

VOICE: How much more time you need?

WITNESS:
WITNESS:

LVRGPD 45 Y, 3.0 7 DRRATUS OF MESCM SN STATIMINT
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Q. We'll need about 20 minutes.

VOICE: Let me ask the Sarge.

Q. 1 am sorry, I couldn't hear you.

A. Quite a few times. |

Q.. More than one time? oK.

VOICE: You got it.

Q. Do you remember the most recent time something happened?

A. It was in $t. Louis.

Q. Do you have any idea when that might have been?

A. Maybe a month and a half before I started working at the PEPPERMILL. 1 worked
with Ray for f£ive months, gud then I came to ST. LOUILS.

Q. Do you know the kid's name in ST. LOULS?

A, I think {it -, but I am not quite sure.

Q. How did you run into him?

A. He was a street person. He was floatinﬁ‘around. he didn't want to stay at the Salv
Army, over night. "

Q. Did yo;hhave a car then?\

A. No. j

Q. How were you getting around? Hitch-hiking?

A. Hitchehiking?

Q. S0 you hooked up w_ ' , _? About how old was he?

A. 16 or 17.

Q. Waa he white or was he black?

A, He was a white pale. Blackish hair, I think.

Q. About how loug was his hair?

A, Shoul er—léngt 1it¥le bit higher than shoulder, not short.
WITNESS: _

LYIAPO B WV, 149 . HENATURE OF PLESON dfvind STATHWENT

003962




TAS VELAS WTTRORILITAN POLCT 4P AXTMENT

VOF-NTARY STATEMENT CONTINUATI”

PaGE 33 or 41 OANO. 8641707
! KEITH ALLEN WARREN
Q. Do you remember what kind of eyes he had? .
A. Blue, possibly.
Q. Did he have any tatoos on hi;?
A. No. He just carried a spall red backpack.
Q; Did you force Him somewhere or did he go with you ;olun:arily_at first?
A. He went voluntarily. We drank some beers. Had a good time.
Q. Did you guys have sex together?
A. TYes.
Q. Did he want to do that?
A. Yes, but it was nothing that I was forcing at the time.
Q. After the sex what happened? Did you spend some time with the kid?
A. Yes. About 12 hours, puliled a knife on him and said to him "you're never gonna
see daylight again".
Q. And what did you do?
VA. He stayed with me, for about another day.
Q. Because he wanted to?
A. No, he was being forced\co.
Q. Did you force him to hav; sex with you then too?
A. Yes.
Q. How did it finally end?
A. I cut him up.
Q. Where did you cut him at? S
A. There's a warehouse. ;
Q. Was the warehoyse near sumethingf
A. Police Department. '
VWTNE;EE Was it the main Police De?artmené or was it a branch?
WITNESS: 2 “é% : 2/5 £ _
AV 40 Y. 3080 i ) TMRATVAN OF FEESON Svimd STATEMENT
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A. It was a branch. WNear the Salvation Army, on that side of towm.

Q. Would you know any streets when you are down through there?

i

A. No,:it 1is_just the suburbs.

Q. And you said you cut him iﬂ an abandoned building? Was it like an apartment

house or something?

A. No, this was a warehouse, and there was an apartment next door that was burned
down. Quite a few buildings.:arcund thare..

Q. Where in his-body did you cut him at?

A. His throat. Stabbed him once in his back.

Q. Did you leave the knife therel?

A. No. o -

Q. Did you leave his clothes there?

K; I burned his clothes.

Q. Where did you burn them at?

A. Right in the same spot. His body was put in a dumpster. I don't know if the
dumpster emptied, it had trash in {t. To me it was a game.

Q. What was the game? \,

A. To fight the Police. I did its over with now all my life, I tried to prove them
wrong, that I hadn't done f{t. When I was a kid, I turned around and I decided....

Q.lDid you have problems at home when you were a kid?

A. Yes.

Q. What kind of problems?

A. My dad.....I couldan't live at home.

Q.' How come you coulﬁﬁ't live at home?

A. I couldn't talk to anybody, it was bad commumication. And my mom

?VHN!S&

WITNESS:
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too good to the kids, she had a different agpect of life, than what she has now.

Q. How was your dad treating you?

A, Weird. 1

Q. What kind of weir@ things Jid he do to you?

A, (unintelligible):

Q. I always ask, because I think it is ‘important?

A. I'm kind of playing it like this, you are the cop, and I am the crook, and my
father and I will see each other some day, hopefully eternal world.

Q. So you don't waut to talk about the comtact that he had. I think it is important,
that is why I brought it up.

A. 1 would raﬁh&r aot. I don't-want my mom hurt or anything.....

Q. OK KEITH, where you ever pﬁt‘in Jail when you were a kid?

A. Quite a few times, I was a Runaway. And on the Petit Larcgny had a family friend,
thought he was a good friend, he had 3 daughters. He ended up screvwing me pretty
bad.

Q. Literally or figuratively?

A. He stole my Government chegk, when I was in the Military, Income Tax Check, he
cashed it, and he didn't put no signatures on it, he just signed his name and
put it in the back. And them back in 79, I proved it, and he paid the bank back.
The bank pald the IRS back.....and the FBI said that he didn't have to pay me back.

Q. After you went on the roéd.-you were about 16 yééts old?

A. Yes.

Q. Did anybody ever sexually abuse you, once you got on the road?

A. A lot of hitch-hikers.

Q. What kind of things. did they do?

 WITNESS: - .
WITNESS: .
AV 94 NIV, 14 ) o
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A. They put their hands down my pants, had one pull 2 knife on me. The} chained
me once...bikers...T think. i
Q. Did they have anal 1ntercourse!with you?

A. Did everything. '

Q. Have you ever bee; with a girl before?

A. Yes, I don't like it.

Q. When did you first decide ;hac you prefer having contct with other guys?

_A. When I was a kid.

Q. That is why I asked you about your dad. I think thats important. But I'm not
going to press you on it KEITH. Bécause that leads up to a lot of things.
You know that. ‘ N

A. It was quite a few years ago. That 1is why I tried to get help many years ago.

d. But nobody helped you back then?

A. They sent me to a Psychiatrist. He to}d me that the lessons would all be free.
And we talking, we were communicating., He understood me. So one day he came
there with his ferm and he said you will have to start paying $60.00 every week
that you come. And I told him I couldn’t afford that. He said since I ecouldn't
afford 1it, I could have him.

Q. Do you remember his name?

A. I just know what he looks like.

Q. What town was that in?

A. Concord. When I got released from my last charges, I went to Concord.

A. What were those charges.
A.*'Rape, 2 coun:s:éfﬁkape.
Q. What happened on thosge charges?'

WITNESS:

LV A8 WY 30 SHGRATURE OF PUHSON 41V STATTM LT
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I got, I don't really know. I got probationm om it.
What happened with that case?  What were the daetails, basically?

I have this kid I'd been seeing for a while, in Massachusetts. I gtayed at

a motel. I

Did he want to goialong?

1 didn't force him.

How old was he?

i8.

How old are you?

'83, I think it was when it happened.

So you are about what, 217 .

He turned around and I didn't think much about it. The next merning, I was
accuseﬁ of Rape. '

So you didn't feel like you had to kill everyone you had sex with huh?

No.

Was there a certain thing that made you want to kill people? Length of th;ir
haigjar anything? \,

No, they talked tough, think they're tough.

Why did you cu. ; hair?

I thought it was joke.

Did you ever cut anybody else's hair like that?

Yes, everytime I did it I thought it was a joke.

You cut their hair? How old were you the first time that you ever hurt somebody

or kill them?

A. Between 16 and 17. I don't know who he was. I don't know anything about it.

WITNESS:
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A1l I know is I was going through New Hampshire. Somewhere in New Hampshire,

and I was going through the moPntains.

i
'

Q.. Did he pick you up?

A. Yes.

Q. In & car?

A. Yes,

Q. What did you do with the c;r?
A Left ir. That is what I thought was funay about it.

Did you leave him in the car?

£

A. No, I just took a ride and he tried something and I didn't like it.

Q. Did he fool around with you.s

A. Yes.

Q; And you mentioned something about DALLAS and HOUSTON?

A. I had a lot of problems with two gays, there were crazy queers any. Gays.....
went down there working the streets. I'd have a little fun, a joke. There was
a few that I had good times with, I had one{ﬂ looked cut for, the one I wanted.

Q. How did you know;it'uas_thﬁ one? \

A. By his hair.

Q. What kind of hair do you like?

A. Black, that the main reason.

» Q. Do you like it curly or short?
A. Curly, and then I take it shoré.b
Q. Was there anything theée people had in common?

A.* Thin, muscular anﬁ'they talked tough.

Q. Did you haw spotted?
wness: 2 a0elf AL e &
WITNESS:
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was only something I wanted to finish that I had going. I know you won't
believe that but its the Larda;truth. No its ogver.
Q. You hadn't eaten in a few days? How come?
A, 1 am not hungry. ;I only hAve one thing left to do.
Q. What is that? |
A. My death sentence.
Q. About how many times did you hurt, and possibly kill peoplu? Do you recall
their names?
A. A kid named PAUL.
Q. Where was that?
A. FLORIDA. -
Q: When were yﬁu in FLORIDA?
A. When I;had come back, time goes by fast.
Q. Those same kind of things?
A. Yes.
Q. Do you remember where you met PAUL and where you left him at?
A. In the KEYS. Ve ‘
Q. Was it near a town?
A. OLIVERUNA.

OLIVERUNA. OK. Was it by a big town?

°

A. I don't know. I took him out on a boat.
Q. Did you drop him out?
A. Yes, I used cement blocks.

Q.'Do you know the pétsons name that owned the boat you borrowed?

A. No, I didn't ask permission.

LVMPS 45 Y, Sam : ] TEMATURE OF PRI SIVINS SYATEMENT
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' KEITH ALLEN WARREN

Q. OK.

A. He had his name on his amm.

Q. Tattooed on?

A. Yea. I knew nothing about,him.

i

Q. How about ‘

A. I knew nothing about him.

Q. What do you . know about him?

_A. He was a welfare client out of HOUSTON. He was from CHICAGO, didn't want to

go back there.

Q. Where did you me . at?

A. T was walkiné downtown one diy, he was by himself. He was hungry. Gave him
some money. Bought him some food. That's how you make friends.

Q. Did you have sex with him?

A, Yes.

Q. Did he want to do that?

A. Yes, I don't think really wanted sex, it was just he didn't mind what was going
on. Just as long as he had beer and food.

Q. Then did you decide to kilt him?

A. Later om, yes.

Q. éow did you do that?

A. I had a small knife.

Q. What did you do with 1it?

A, Threw it away.

Q. ‘How did you cut him?

A. His neck, in the back.

WITNESS: gjiééé=E—=z€£25222:2£§:§222235=ff
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Do you know where you threw the body at?

Put it in a dumpsater. E

Do you know where that was?

1t was almost rig?t by a bdilding.

What building was that?

At the warehouse. Had a dumpster béf to the side.
Was that om the last trip down there?

Yes.

Is there anything else you would like to say XEITH?

No.

KEITH ALLEN WARREN

END OF STATEMENT, 02-06-86, 1541 hours, RUSS SHOEMAKER, RMJ transcribing 02-07-86,

2:00 P.M.

o
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Date and Time Occurred

DETAILLS:
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

OFFICER'S REPORT
D.R. No...86731707 ..

SUSPECT ADMISSION/TAYLOR

Subject
ISD-SEXUAL ASSAULT Division of Occurrence.......  SBTPATROL
1-30-86/1200 HOURS . Location of Qccurrence MESQUITE/BUNKERVILLE, NV
HOISRUED, L, ...
VICTIM:
DISY&.. ., ..,
SUSPECT: INDEX WARREN, KEITH ALLEN
T ID#645055
STATS......
DETAILS:
FILE......

Please refer to previous Officer's Reports, voluntary Statements, Crime
Report, and any and all reports under the above DR# for complete information

reference this incident.

This report will concern the admission and statements made by Keith Allen
Warren, the alleged perpetrator.

On 2-1-B6, at approximately 0015 hours, Keith Allen Warren was taken into
custody by Officer Whimple of Mesquite Police Department at the Convenience
Spation located in the R.V. Complex at the Western Village Resort, in Mesquite.
O0fficer Whimple received a knife from the suspect, at that time, which was
impounded.

. Officer Clark Robison, of LVMFD, advised the suspect of his Rights per Miranda
pecision verbally. Keith Warren acknowledged his Rights, and waived them at

Date and Time of This Report

Approved

that time. Warren told Officer Robison that if we did a complete investigatiocn
we would, get the death penalty for him. He refused to give us specific informa-
ticn, but allude the possibility of him having killed another person. He said
that he had done these acts to the victim, because he was very upset because
his vehicle was not running well. He told Officer Robison that after getting
out of Eric's vehicle, on State Route 170, being Riverside Highway, that he

‘went toward the river, and then back toward the Teerlink Ranch. He then went

up to the freeway and was spotted there. He confirmed that he was indeed the
subject that Officer Robiscn had seen. He stated that he hid in the bushes
during the search, and at one time, an officer shown his flashlight on him,

He also told Officer Robison that he recalled seeing the helicopter out the
first night and was able to aveid it, and the helicopter returned ancther time,
and he also avoided it that day also. Since being spotted, he has hidden in
various locations in the ocutline areas of Mesquite and Bunkerville.

2-4-86/1045 hrs. Otficer.. R SHOEMAKER

Officer... Per. Mo ciiienee

I, - P

LYMPO B2 {2:73)
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Officer Whimple then transported suspect to Clark County Jail where he was
met by Detective Peter Beckman. Suspect told Det. Beckman that he wanted
to go cut in a blaze of glory, and said that he wanted to die. He also
told Det. Beckman that he had intended to commit sulcide at his first poOsSsi-
ble opportunity. He also told Pet. Beckman that he had taken a life of a
second human being. ’

At approximately 1145 hours, Sgt. Samolovitch and I went to the Clark County
Detention Center and contacted Keith Warren. Keith was in an isclation cell,
nude. He was covered by a blanket. He was placed in isolation after his
clothing was impounded and after making threats that he would commit suicide.
Pending an observation periocd, he was not given anything which he may injure
himself with.

I identified and introduced myself to him. I then advised him, verbally, of
his Rights per the Miranda Decision. He stated that he understood his Rights
and waived his Rights. He said he did not wish to have an attorxney present
while he talked with us, and he had no objections to talking about the incident.
He spoke very concisely, and told Sgt. samolovitch and I that he had indeed
kidnapped a child. He believed the child's name wat he said he
had asked the child his name. He had repeatedly sexually assaulted him, and
taken him to a desert area on old highway 91 and cut his throat, then thought
he was dead. He returned and was unable to find him. He returned several
other times that morning, and still was unable to find the victim.

He seemed as if he wantsd a great deal of attention. I advised him that he was
in control of the situation and requested his assistance in locating the various
crime scenes which he had taken the victim to in the Mesquite, Bunkerville, and
Arizona strip area. He told me that he would accompany us, to help us do our
"homework", as he put it. He alluded to the fact, at that time, that he had
killed a second victim, but declined to give any further details.

Clothing was obtained for him, and a bellv-band handcuff chain was placed around
his waist and the handcuffs were secured to his wrist. He was then transported
te the LVMPD Juvenile Bureau. .

gpon arrival, I readvised him of his Miranda Rights, via a prz-printed Rights
Card. I asked if he read, wrote, and understocd the'English language, and ne
said that he did. I then asked him to read this Rights card to me out loud,
which he did. I asked if he had any quasiions about his Rights, and he said
that he had been through this numercus times before, and knew exactly what his
Rights were. I then advised him that he did pot have to say anything to us
unless he wanted to, and if he wished to have an attorney present before talk-
ing to us, one would be provided for him, free of charge, if he could not afforz
one. He said he knew that. I then asked him to sign the card acknowledging thaz
he understood his Rights. He asked if he had to sign the card, I told him he diZ
not. He said that he would rather not sign anything. I then dated and timed =h
card and signed my own name to it, and placed rrefused to sign" in the signaturs
block for him.

LYMPAD TSD 13 {7-831)
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In the subsequent conversation, Keith Warren told us that he had been out
driving the car, which he had recently purchased from Harley's Garage in
town, being a white Ford, and as he was nearing his residence, being Adam's
Place, he obsarved a young whits mala juvenila who he recognized. He pulled
up adjace~* *n the subject and asked him if he wanted a ride, he said that
the chil got into the vehicle. They then drove out towards Abe
Teerlink's place »nd got out of the vehicle. At that point, Keith produced
a knife, and to): to take all of his clothes off. At the time that
Keith picked up he had full intentions of sexually assaulting him. and
killing him. - After forcing ta disrcbe, he said that he caused

to give him a head job, slang for fellatioc. complied out of fear., Keith
said that after he did that, he cut some of hair off with the knife.
He then tied w using shoe laces from J shaes and his own shoes.
He then took back to his vehicle, put all o! belongings inte the
backseat of the vehicle, and drove to the area near the Riverside Bridge, not
far from Teerlink's place, where he plac. in the trunk of his vehicle.

He then drove down to the Western Village to pick up Eric. He told not
to make any noise while he was in the trunk, or he would kill him. He then
spoke with JoAnn and told her about his car having problems. Apparently, the
vehicle was burning a great deal of oil, and this upset him immensely. He
then talked to Eriec. Eric had to work late, and Eric advised that he would
get a ride home from Mike. JoAnn had already departed and Keith then drove

away in his vehicle.

He then drove out to the Wind Rivers, or Wind Acres, area, east of Mesquita.

He went cut a dirt road and walkec , who was still nude, into the deser=-
and was going to tie him to a fence post and leave him there. He changed his
mind and stru numerous times in the face and stomach. He then forced

to perform fellatioc on him. He then took back to the wvehicle, and
placed him in the vehicle and drove him back to his trailer at the Adam's
place.

When he arrived. he saw that JoAnn's car was still there, that being JoAna

Krukow. He to. : not to make any noise and poked him in the back with
the knife and forced him inte his camper/trailer. He then forced to
perfarm falla“‘~ -~ him, and then 69'd with him, wherein he performea rellatic
Q. _ whil. .__.. performed fellatio on him. W®hile there, he lubricated his
finger with some Vaseline lotion and rubbed his back, and then slid his finger
into butt. He tried to put his penis in butt, but didn't make

penetration. He didn't try that again. Sometime after 2:00 aM, he tool
out to the back of the trailer, and took a shovel along with him. He began
te dig a hole but hit hard ground, and was unable to dig any farther. He
was. . going te bury there. '

Kaith returned to his vehicle and gave him a pair of baggie blue pants
and a gray and tan shirt to put on. He then put him in his vehicle and drave
out to the Arizona strip, that being old highway 21. He parked the car on the
left side of the highway, and walked back across the road. and down into
a ravine adjacent to a hill there. Once tnere, he offert the knife and
asked him if he wanted to do it himself, referring to killing himself. e then

LYMPD TS 13 (7-83)
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changed his mind and began to strangl He then began to cut

neck. He said he wasn't sure how many times he cut his neck, but knew it
was quite a few, and he only cut on and around his neck, he didn't cut
anywhere else. He sajd r~ 4id not get any blood bn himself. Prior to
cutting and strangling , he did remove the clothing that had been
wearing. He said he thoug was dead, He then walked back up to his
car, and decided to go bacs ana check on . When he did so, he could

not find him and began to think that was possibly still alive. He went
back to his car again, and returned a few miputes later. Again, he could
not find

He attempted to start his vehicle, and it wouldn't start., He was able to get
help from someone near a ranch he believed was called the Advocado Ranch, or
something to that effect, and a man driving a white 4-wheel drive vehicle came
out to help him. Apparently, Keith's battery was dead and the subject jumped
the vehicle.

Resident Officers are attempting to locate and identify that subject now, so
that a statement might be obtained.

After he got his vehicle jumped, he drove the road in an attempt to locate the
victim, without success. He then raturned ta Mesquite and purchased some oil
for his vehicle, as it was still burning oil. He then drove back out Highway
91 attempting to locate the victim. He noted that there were some beehives
on the road, near where he had left him. He then --~~=eded out toward the
Wind Acre, or Wind River, area and burned all of & possessions and the
clothes which he had allowed to wear.

He then went hack to his residence at around 0800 hours. He saw JoAnn Krukow
and her son, Thomas Adam, drive;by. He then went back to the trailer, and
stayed there until approximately 1400 hours talking with Eric Brill, Rick, and

ather people.

He then left with Eric to go te the Lovelock LaPosada Restaurant to contact
Gloria, who was the co-signer on his account. He could not withdraw money
frem the Credit Union in virgin Valley without Gleria co-signing. They then
went toc the Credit Union, and he withdrew $200 because he figured that he
would have to be on the run. He already had approximately $200 in his poss-
ession cashing his paycheck. After that, he spent time with Eric and Eric's
girlfriend, Kirsten. They drove arcund, he purchased a case of Budweiser
beer at the Stateline Casino. They took a friend of Eric's to work at the
Western village, then proceeded back towards the residence.

He saw the pelice vehicles there, and told Eriec to keep on driving. He said
that Eric asked him what was going on, and Keith told him that he had killed

somecne that night. Keith said that he said that because he didn't want to
go on to a long explanation to Eric.

LYMPAD TS 15 {7-83)
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During the course of this conversation, I asked Keith why he had done
this. He said that he wanted to shake up Bunkerville and Mesquite because
they had not treatéd him very weil. He was very frustrated because they
had refused him a raise at the Western Village and he was angry. He also
said that he wanted to see the Resident Qfficer, Clark Robison, "get off
his fat, lazy ass™.

He showed absclutely ne remorse or regret about what he had done

He told us that he had killed another person, he was very reluctant to talk
about that initially. We were able to determine that he said that after
being spotted by Officer Robison, at approximately 0300 hours, on 2+1-86,

he had hid in the median of I-15. He said that this loud mouth, big shot
cowboy was riding a horse down in the gully, and had a rifle and a handgun
with him, and that when this cowboy saw him, he said, "There you are you
scum”. At which time, Keith said he jumped up and stabbed this ccwhoy and
pulled him off his horse, put him in the bushes, then unsaddled the horse
and let it go. He said that he had the gun the cowboy had for a short time,
but decided he didn't use those kind of things and got rid of them. He anly
like to use a knife, he told us. He said that he left the body there, and
that it should be easy to find if we would do our “homework". I told him
that it would be bery difficult for us to find a body in that kind of terrain
and requested assistance. He declined to give any more specific details at
that time. '

I asked if he had done similaz thiﬁqs like this before, and he said that he
had. I attempted to determine where, when, and how many other incidents,he
was taking responsibility for. He would not give any specifics.

during the search of his trailer, I did find a date book, which he nad apparentzl:
been using for a Diary. In it were recepts from various locatiens, and notaticr:=
that he had done quite a bit of traveling by hitchhiking, until he returned to
Mesquite, several months ago, indicating. that perhaps he had opportunity to
commit other c;imes in other localities.

Keith also teld me that his father had began to sexually abuse him since he

was approximately six years oid, and continued until Feith was approximately

16 years old, when he decided that he had to runaway to escape this. Shortly
thereafter, he was sexually assaulted on several occasions by persons on the
road. Either people have pulled guns and knives on him and make him do sexual
things. He also said that he was kidnapped by a bunch of bikers who took him
into Montana, in the Blue Sky Country, as he put it, and repeatedly sexually
assaunlted him. He said that since that time, he has never been afraid of anyboc:
because nothing worse could possibly happen to him. He said that he never told
about what his Father was doing because no one would ever believe him. He has
told several adults in his life about what his father had done, and they said
there was nothing that could be done to help him. He declined to say who thess
people he told were.

Farsaee TN 1R LA
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We then transported him from LVMPD to the McDonald's located on Las Vegas
Boulevard and Lake Mead and purchased lunch for him. We ate lunch in the
vehicle and followed by ID Specialist Atkins, who proceeded to the Mesquite

area.

Upon arriving near the Riverside Bridge, on "the Riverside Highway, we were

met by Officer Robison. From there, Keith led us to the first location that
he sexually assaulted the victim and cut his hair, that being on Abe Teerlink’'s
Ranch. For specific lecation, please refer to previous officer's report.

Once there, we found hair which was similar color to that of the victim's,

27 cents in coins, and a brown nylon wallet. Sgt. Samoloviteh asked Keith
about the wallet. Keith said that he had just bought the wallet a short time
ago from Carter Store in Mesguits, and didn't know where he lost it, but that
was definitely his wallet, he said. Sgt. Samolovitch asked him if it was a
green wallet, and Keith told him, no, it was brown.

From that location, Keith showed us a general area where he stopped and put
the victim in the trunk. There was nothing at that location to photograph

or process.

We then proceeded to the location wheré Keith said that he cut the victim's
thraat. For that location, please refer to officer’s report. Upon arriving,
Keith directed us down a gulley on the east side of Old Highway 91, between

two sets of beehives, and said he was down there in a small clearing adiacent
to the marshy area. We located an area where there was wet ground. We felt
that that was perhaps the location. We marked the area and continued to search.
Keith said that he would be happy to come down and show us. He started down
the hill where' we found a blood- }ike substance adjacent to the first locale
which we“found. We also found z (red shoe iace that was knotted in a loop, as
well as blood-like subgtance and what was believed to be tissue or bone fragments
Keith said that after he cut the victim's throat, he covered the vigtim up with
broken branches, and that we should £ind broken branches there, which we did.

tt had apparently drizzled since the assault, and footprints in the area were
somewhat distorted, so it was difficult to tell exactly what tread pattern of
shoes had walked through. Keith indicated that the red laces were on a pair

of boots which he was wearing at the time of the incident, and he had used them

to tie the viectim up, aleng with a lasso.

We then proceeded to the location whare Keith tied the victim to a fence post.

wWe marked that locaticn, and as it was getting dark, we went to find the area
where he burned the victim's clothing., We found that area. He said that it

was near a small mound of dirt, and that he had covered over most of the debris
but that some was still showing. When we arrived, we found some of the debris
sticking out. through a small mound of dirt, just as he had described. In additizr
we saw a tire track from a vehicle which had apparently made a U-turn there.

He said that he had done just that, he had made a U-turn after burning the clothi:
He also said that as he was driving down the road, he threw a lasse out of the
trunk, which he had forgotten to burn. Attempts to locate that were hamperad

by the darkness. He said he burned the victim's glasses, a calculator, his

shoes and all the clothing. Fragments of these items were in fact located thers.

LVMPD TSO 13 {7-33}
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We then returned and processed the scene where he had tied the victim to the
post.

He told us that while the victim was in the trailer, he cried alot.

We spoke with him about the alleged homicide which he said he committed.

He refused to give specific details, but did say that sooner or later we
would find the bedy with his knife adjacent to it, and would Xnow that he
had done it. He said that he had purchased a set of knives from the Chief
Chef of the Western Village Resort. He said the brand was Chef Master with
black handles.

We returned Keith te the Mesguite Jail where Officer whimple secured him.

I thoroughly searched the cell prior to placing the suspect in, so that he
would not have anything in which to injure himself with, if he still felt

as if he wished to commit suicide. We unhandcuffed him, and removed the

leg irens, and later returned with a meal for him. Earlier, he had told us
that he wanted a steak For dinner from the Peppermill, being Western Village,
and he said that he might show us where the kody of the other victim was if
we did that for him. I advised him at that time that if he wanted to coopez-
ate, that was fine, but he would get his steak as requestad no matter what
he did for us that night. I advised him that we were not bribing Rim, or
buying, his help, we were merely asking for his cooperation.

After he finished eating, we transported him back to Las Vegas  Enroute to
Las Vegas, I asked him how he felt about doing those things to He

said he did not care, the child meant nothing to him. de said that after

he knew the kid wasn't dead, he figured he had a 50-30 chance of surviving,
and if God was with him, he would do it. He said, apparently God was with
nim. I asked him how he Felt about the paychological trauma would feel, and
he said it didn't make any diffarence anyway, he had people around to help
him. He said why should he care about what he did to this kid because people
have been doing that to him all his life. He honestly appeared to feel no
remorse or redret for any acts he had done.

buring the course of the day, I asked him if he would provide us with a written
statement. He said he'd think about it. I advised him he'd probably have to
write 15 or 20 pages to cover the incident fully. He said that was pretiy long.
I asked him about using a tape recorder to tape record his statement with him,
he said he would never allow his veoice to be tape recorded because a tape records:
had burned him one time. He went on to describe an incident where an attorney
had tape(recorded a sexual contact with him., He used that tape recordimy to
plack mail him with. Again, he refused to give specific details. He also said
that he had lived with a man back East who had killed all those hitchhiking
boys and: buried them in the basement and his property. He said he didn't have

any idea that this person was doing those things, and was glad that he wasn't
one of his victims.

LVMPD TSD 15 {7-02)
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Keith kept saying that he wanted to go out in a blaze of glory and wanted
to be executed. I explained to him, during our initial contact, that it
would not be fair of him to try to escape or do anything else which would
cause ma to lnjure him, because I did not want to live with that on my
conscience. He said that he did not want to go that way, he either wanted
to be executed or take his own life.

He seemed Ffully aware of the seriocusness of his acts and knew how wrong they
were, but he still said that he wanted to shake up the community because of
what thay had done teo him.

He was very concerned that one of his friends, named Eddy Olach, that being

the person who identified himself as Jeffrey at the burned wvan scense,

please see previous officer’s report, was in trouble for harboring a fugitive,
He said at no time did he have any contact with Eddy, either during the incident
or after the incident prior to his apprehension. Eddy knew nothing about what
was going on. He felt that Eddy was perhaps lying to protect him, and trying

ro throw us off track so that he would have more time to escape.

Eddy allowed officers to search his room at the Stateline Casina, room 3, for
any property or items belonging to the suspect. None were found. Thare was
no use in printing the room, as the suspect had been there on numercus previous

occasions.

Upon returning the suspect to Las Vagas, T did advise him of the additional
charges which he was being arrested for, and reboocked the suspect accordingly.

1 additionally requested an extra set of FPC fingerprint cards to be complated
so that I might forward thesm to the Federal Sureau of Investigations for com-

parison.

The suspect is currently wanted in New Hampshire for a weapons vioclation,
however, on thé NCIC incident, it does state they would only extradite in the
sastern seaboard states. I will teletype them and advise them of tha suspect’®s
whareabouts. : -

Tloele, Utah, authorities will be advised, and attempts were made to contact
Jay Lee Campbell in order to obtain a statement From him. Nevada Resident
Deputies are also attempting to lacate the cave where Keith was supposed to

be hiding in, and will attempt to obtain a statement from the cock at the -
Western Village with whom Keith had an azgument with preceeding the kidnapping.
We will also the contact the personnel at Carter's market in an attempt to .
determine when the wallet was sold to Keith, and verify that he had purchased
0il there after the attempted aurder.

I contacted Deputyvaailey and advised him that the District Attorney's office
in Las Vagas had said that due to the continuing nature of this crime, we
would be able to seek prosecution of the attempt murder. He said that would
be acceptable, and he would verify that fact with the Mojave County Attorney’s
Office, due to the fact that criminal incident originated in Mevada, and

both of the crimes occurred in Nevada, with the Attempt murder occurring in

Arizcna.

LVMPD TSD 15 (7-83)
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Additionally, the bulk of the investigation had bheen copducted by LVMPD
with Deputy Bailey's full assistance and cooperation.

In the course of the conversations, Keith also alleged that he had seen

a person whom he lived with, that being Ray Hoppes, sexually abuse his
children on numercus previous occasions. He said that the Welfare people
nad taken the kids out of the residence, and had returned several of the
xids to Ray Hoppes, and he felt that he was still sexually abusing them.
There were diary entriaes in Keith's date book when the children were taken
into custody, and that he was trying to help Ray get the kids back.

I have since contacted Nevada State Welfare, and they had advised us that
Keith Warren was in fact a character witness for the Hoppes during these
proceedings.

The investigation i$ continuing. The ATLs and teletypes have been cancelled.
The press release has been updated, and numerous media representatives have
contacted the LVYMPD Sexual Assault Office requesting additional information
to this matter.

At this time, the victim is at Sunrise Hospital in room 305 East, where he is
undergoing examination for possible neurclogical damage due to the hacking on
the back of his neck. His condition is continually improving, and he was able t:
walk and take a shower today. I will attempt a Ffurther interview with him Zor
more complete details tomorrow.

It should he noted that Keith was extremely frightened about having the media
involved. He said that he did not want to talk to any media people without an
attorney being with him. I assured him that we would not allow any represent-
ative of the media to contact him at this time.

¥eith also said that he has been having sex with an 18 year old male in Mesquits
Bunkerville area ccnsentually, hut refused te identify this person also.

RS/pn .
Dict: 2-4-86/1045 hrs.
Tran: 2~4-86/1600 hrs.
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RIGHTS OF PERSONS ARRESTED

You have the right to remain silent. If you give up that right to remain
silent anything you say can and will be used against yuu in a court of
law. You have the right to speak 10 an attorney, before answering any
questions, and to have an attorney present with you while you answer
any questions. [f you cannot afford an attorney, an attorney will be ap-
pointed for you by the court at na ¢ost 1o You, and you need not answer
any questions until that attorney has been appointed for you. if you E

I

o e

R
-
‘s =3
F
ks

TR s
%

decide to answer questions now, you may stop at any time and ask to % ’

taik to an attorney before any questioning continues. If you decide to
stop answering questions once you have begun, al! questioning will stop.

| have read the above and fully understand these rights.

Q‘Z"Q&‘) 1130 e /ﬂ/ T

Fe o

Uate & Fime _ Signed

/p/-; .y v/é‘:fi’—'%/;_«‘»%— 5’7/ 7// /(‘ -‘77 b—

QOfficer - File No.

e N o

g
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DISTR. i -;.) v
INDEX LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT
STATS OFFICER'S REPORT 86-41707
DR, NOuaevecssiinnrassarecssmssassenss
OPENING OF SEALED EVIDENCE
Subject
’ 150 150
Division Reporting. Division of Occurrencs
Date and Time Occurred 2-6-86 Location of 0 LYMED._PHOTO.LAR
DETAILS:
SUSPECT: WARREN, KEITH
ID# 645055
VICTIM:
DETAILS:

Please refer to all previous reports under the above D.R.
Number for complete information.

On 2-1-86, I received a roll of undeveloped 35-milimeter, 400
ASA film, from DETECTIVE RODGERS and DESPAIN of St. George,

Utah. This film was exposed by DETECTIVE RODGERS during the
fnitial examination and treatment ¢ ‘at Dixie Medical
Center, in St. George, Utah.

I impounded this film, in an Evidence Envf1ope. 1 received the
film sealed inside a plain envelope. :

I then transported this film to the LVMPD Photo Lab and requested
that it be developed and prints produced from it.

The Photo Lab personnel broke the seal on my Evidence bag, and also
broke the seal on the Evidence Envelope I raceived from DETECTIVE
DESPAIN, and processed this film. They then returned this to me, and
I subsequently resealed the package on 2-6-86, and impounded the
negatives which it now contained.

RS/RMJ
2-8-86
0905 hours

Date and Thoe of This Hepart_, 27286 1030 hours oo DET. R. SHOEMAKER . per,No....2096

 Approved, “MMM ... ot
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. DISTRL et ' '

:‘3:‘3[(3 __._--- LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

OFFICER'S REPORT
D.R.No....36:41707 ...

KIDNAP/SEXUAL ASSAULT
Subjeet

I1.5.D.
Division Reporting Dvislon of O - EBE.5.D,

Date and Time Occurred......2/30/86. Location of Occurrence MESQUITE, NV.

DETAILS:

SUSPECT: WARREN, KEITH
ID# 645055

VICTIM:

ADDITIONAL WITNESSES: FERGUSON, RONALD
Security Officer/WESTERN VILLAGE
PEPPERMILL HOTEL/CASINC
Mesquite, Nevada

CARTER, IMAGENE

Residence address:

Mesquite, Nevada
Proprietor/CARTER'S PLACE MARKET
Residence phone: 346-5613
Business phone: 346-5248

l W BARNLM, MARKETTA
i Residence address:
P.0. Box 174
Mesquite ) Nv. 89024
" Residence phone: 346-5438
Business phons: 346-5290
Armbulance Driver/Mesquite

HOUSTON, LOYE

Residence address:

P.0. Box 7094

Bunkerville, Nv.

Residence phone: 346-5569
Employed/Volunteer Ambulance Driver
Mesquite, Nevada

Date and Time of This Report, . 2/ 21436, 1530 HRS. DET. R. SHOEMAKER 2096

. Approve ...M‘ﬂwﬁ; & Officer.
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PAGE

iNCIDENT

oF__4 ~ ~

KIDNAP/SEXIJAL ASSAULT - B 86-41707

o ———— Y — O —— e —
VICETIMN'S NAME! (LAST, FIAST, MIDDLE] FPIAM HAME IF BUAInESS ARY. QrrIcER(S)

RO U DET. R, SHOEMAKER

........................

—rnare —— L ——————r—————————
LOCATION GF QGCURRENCE SATE AND TIME OF OCCURARENCE

MESQUTTE, NV. 1/30/86

3
a
S
g

. reseme = =

R REPORT ...

|

1AL VRUWAD ME L ROUFULE S AR F kb e rays
.CONTINUATION/FALLOW 3

e e v e s el

EnAns:
For complete information in reference to this incident please refer to

previous officers reports and voluntary statements under the above
report mumber.

With initial interviews with suspect KEITH WARREN, he indicated that he
had firsthand knowledge of a subject named RAY HOOPES who resides in
Mesquite, Mv, sexually abusing his children. Subsequently I contacted
Nevada State Welfare and spoke with case worker MARK SYT7(FRALD who
advised me that he was aware of the case and that th_ ._ ~ JAdren
had been removed from the residence several months back due to physical
abuse. He stated that sexual abuse was suspected but could never be
confirmed. As such he requested that I reinterview the ildren
in reference to this. :

On 2/5/%6 MARK FTTZGERALD and I spoke witi
an They related mmerous incidents of physical abuse but

never any information on sexual abuse.

I also interviewed who spent a great deal of time with sus-
pect WARRE is repeatedly mentioned in WARREN's date book and
WARD™ was apparently working with him on stopping him to wet the bed.

_ stated that WARREN would punish him by making him carry large buckets
of water up and down hills but at no time was there ever any sexual contact.

On 2/6/86 DET. MC LAUGHLIN and I contacted KEITH WARREN at the Clark County
Detention Center. I advised him of his rights per the Miranda Decision via
a preprinted rights card which he declined to sign. However, he did state
he understood his Tights and did knowingly waive his rights. He stated that
he did want to talk with us but he did not want to sign anything at that time
I advised him previously that I had wished to take a taperecorded statement
From him to detail all of the different occurrences which he had previously
advised us about. He initially stated he would not do that; bowever, he con-
tacted me and stated that he was willing to do that at this time. .

WARREN told me that he would make the statement if I called his mother and
allowed him to talk with her. His mother’s name is (LAIRE DRIVAS. Her
telephone mmber is (617) 475-2242. I advised him that whether or nrot he
gave me a Statement made no difference as I would contact his mother for

him and allow him to speak with her if at all possible. I stated that makin
a telephone call was not a condition of making a statement. If he wished tc
do so, he should tell me at that time, He told me he did wish te give me

a statement. At that time we reviewed his rights per Miranda via the pre-
printed rights form on a statement. He signed the rights ackncwledgement ar:
waiver section.
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i s s vren- CONTINUATION/FOLLOW-LR REPORT ...

. . BECTOR/BEAT

PAGE > OF .4 ~ ~
|inctoun~s - 'ﬁg.
KIDNAP/SEXUAL ASSAULT - 86-41707
VICTa Mamll) [LAST, FIRST, MIODLE] FIRM NAMK iF BUMNESS  REE. Jorvicenis) .
— ’ s DET. R, SHOEMAKER
LOCATION OF OCCURRENGE TR NS TR OF CCCURR e hsnter e bsnanaroeneens
MESQUITE, NV, 1/36/86

I attempted to place a call to his mother for him without success. I
advised him that I would return and attempt to contact his mother again
on Saturday, 2/8/86.

DET. MICHAEL MC LAUGHLIN, P#541 witnessed the above. While I was
attempting to make the telephome call to his mother, WARREN told DET.
MC LAUGHLIN that his father made him have his hair cut short and have
white sidewalls around his ears and that perhaps this was the reason why
he cut the victim's hair,

DET. MC LAUGHLIN departed. I then initiated a tape recorded statement with
WARREN, I spoke with WARREN about his involvement wi what
occurred during that incident and alsc about other crimes which he stated
he had committed. He described to me two homicides which he committed in
St. Louis, Missouri. He was fairly specific about certain details and very
vague on others. However, the method of cperation which he described was
identical to that employed with '

He also admitted to committing a homicide in or around Oliverons, Florida
in the Florida Keys area where he cut his «hiect's throat. . He said the
subject's name was and then dropped s body into the ocean.

In my conversations with him I was able to determine that he preferred to
victimize young white males with long, dark colored hair, primarily those
persons living on the street so to speak. FHe said he liked them to, "talk
tough." He said that he would initially befriend his potential victim and
would provide them with beer or food or temporary shelter and in the course
of that have voluntary Sexual contact with them. At some point in his con-
tact with .them he would kidnap them by the use of a knife and force them
to perform more sex acts with him and he would detain them for lomgpericds
of time. At some point he would cut their hair with the knife. Then
later he would kill them normally by cutting their throat. He said some he
would cut the throat and stab them in the back and then dispose of the mude
body and burn any possessions that the person might have had.

For complete details please refer to KEITH WARREN's transcribed statement.

on 2/8/86 I returned and visited XEITH ALAN WARREN at the Clark County
Detenticn Center with his statement which had been transcribed. He reviewed
the statement with me. after I had readvised him of his rights. He said
everything appeared pretty good and that's exactly what he did say, but did
refuse to sign the statement. :

Prior to initiating this interview I was able to contact his mother, CLAIRE
DRIVAS and allowed him to speak with her. She then wanted to speak with me
andhadad\rls' ed me that she really didn't.want to know what her son was doing
or done. .
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EANTINUATION/FOLLOW.UR REPORT__ __

i

pAGE 4 oF___3 ~ ~
Tincionnr N ) .
KIDNAP/SEXIJAL ASSAULT - TAYLOR 86-41707
VICTIM'S NAME: [LAST, FIART. MIDDLE) FIAM NAME IF SUSIN S RED. [QrrcEnis)
MoME:  BUR. DET. R. SHOEMAKER
LOCATION OF QECURRRNCE ey (T % T Ty korT 17 77 e SACERRLLLEE LR R EELL R
MESQUITE, NV. 1/30/86

Again WARREN refused tc sign his statement at that time; however, he did
acknowledge that it was correct and proper.

OFFICER ROBISON had contacted several additional witnesses who reside in
Mesquite and Bunkerville, including security officer RONALD FERGUSON who
made initial contact with WARREN when he was confined in the restroom at

Imestigation is contimiing.

RS/gc - Trans: 3/3/86, 2:45 PM

the WESTERN VILLAGE RV PARK. A statement was obtained from him.

He also contacted IMACENE CARTER, the clerk on duty when WARREN purchased
oil at CARTER's MARKET the morning following the assault and MAP™"T4

BARNIM and LOYE HOUSTON, the ambulance attendants who transporte_ .. to
St, George Medical Center. He obtained statements from them detailing the
different comments whi nad made to them in transport.
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Quote qf the Wesk The first casualty when war comes is
truth, Hiram Johnson
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Quote of the Week Money speaks sense in a language all
nations understand.  Mrs. Aphra Behn
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Quote of the Week The devil’s most deltvish when
reapectable.
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INDEX

STATS "

QFFICER'S REPCRT
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LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

86-41707

KIDNAP/S.A./ATTEMPT HOMICIDE,

ISD/SEXUAL ASSAULT

Division Reporting

1=30-86

Date and Time Qccurred

1900 . hours

DETAILS:

SUSPECT:

SUSPECT VEHICLE:

SUSPECT RESIDENCE:

VICTIM:

Date and Time of This Report

2-2-86 2330 hrs.

Approved

Subject

Division of Occurrence

Location of OCCHITENCE Duurinrnes RIVERSIDE. HIGHWAY ...
MESQUITE/BUNKERVILLE,

NEVADA

WARREM, KEITH ALLEN

450 Riverside Highway

Mestquite, Nevada

(commonly known as the ADAMS PLACE,
Resides in a Coleman camper on property)
White Male Adult

008 7:15-58

5.3", 160#

Red ‘Hair/Hazel Eyes

ID4 <ARNRR

sS4 ..

LSW: Brown Pants, White T-shirt, blue
Jean jacket, red-white-and-blue ballcap

1976 Ford Torino
White in coler
YIN 6H27H208908
No plates

A brand name Coleman,
Model Valley Forge
2-wheel, Tent TRALLER
Utah license AS:i316
VIN CLN113EKS80-1658

Home Phone
White Male Juvenile
DOB: 6-3-70
Officer DET.. R. SHOEMAKER Per. No...... 2 096 AAAAAAA
Officer Per. No .
) L S

TR
mcwarunﬁgﬁijﬁ..;5f42’.4—w'--7 -

003998




. PAGE 'Two QF _ 24 ,—\ A
INCIDENT
KIDNAP/S.A. /ATTEMPT HOMICIDE, B6-417G7
VICTIM"S NAME! [LAST, FINIT, MIDDLE] FIRM NAME 1¥ SUSINESS  RE3. S rFIGERia]
PecNR)  SuT. DETECTIVE

SECTOR/BEAY

LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT

* JONTINUATION/FOLLOW-UP REFORT

CACATION OF GCCUMRENGE

RIVERSIDE HWY., MESQUITE, NEVADA 1-30-86

DATE AN TIME OF CCEUMRINGT

1900 hours

R. SHOEMAKER

DETAILS: (continued}
WITNESS #1:

Address and Tetephone number
same as victim
White Female Adult
Dog: 7-14-40

WITNESS #2: ANDERSON, JEANNE
P. 0. Box 834

Mesquite, Mevada 89024

{commonly known as the ADAMS PLACE}
Home Phone: 346-3570
White Female Adult
poB: 2-19-19

WITNESS #3: ADAMS, THOMAS
address and telephone number
same
White Male Juvenile
DO8: 4-29-67
Student: Virgin Valley High School

WITNESS #4: KRUKOW, JOAN
address and telephone number

. same

o White Female Adult

DOB:

1-8-37

Employed at the Western

'Vif1age

Peppermill, as a waitress

WITNESS #5: i GRILL, ERIC
address same
White Male Adult
COB: 7-12-67
Employed Western Yillage
Peppermill, as a bus boy

WITNESS #6: CLINDERA, KIRSTEN
. P. 0. Box 895

Mesquite, Nevada 89024

Home Phone: 346-5546
White Female Adult
DOB: 2-3-69
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pAGE TDree o 24 “—D N
ingioEnt
KIDNAP/S.A./ATTEMPT HOMICIDE/ 86-41707
VICTIM'S K- --— 4 4= mimaw wanedn) IR MAME (P SUSINESS naa. QFrMICERISH
ey meeeee srons:  sus. DETECTIVE
LOGATION OF QECURNENCE e LR L LT i
RIVERSIDE HWY., MESQUITE, NEVADA 1-30-86 1900 hours R. SHOEMAKER
DETAILS: (continued)

SECTOR/BEAT

LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENI

ONTINUATION/FOLLOW-UF REFORT

WITHESS #7:

WITNESS #8:

WITNESS #9:

WITNESS #10:

WITNESS #11:
WITNESS #12:

WITNESS #13:
WITNESS #14:

WITNESS #15:

WITNESS # 16:

HOOPES, SHANE
Current address and telephone
number unknown

CAMPBELL, DEE J.

438 Sleepy Holiow
Tocele, Utah 84074
White Male Adult
DOB: 9-15-60

NEUBERGER, KIRK
Physician

620 South 400 East,

St. George, Utah 84770
Phone: (801) 628-3333

WALLACE, BETTI, RN.
Dixie Medical Center

544 South 400 East

St. George, Utah 84770

McCALL, JOANL) R.N.
Same address °

DAVIES, URSELA R.N.
Same address

FOXLEY, TED
Physician
Same address

WINTICH, RICHARD
‘Physician
Same address

MIFFLIN, HOWELL

Security Officer

Western Village
Mesquite, Nevada 89024

LYTLE, FRANCIS

Security Officer
Same
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PAGE OF_ 24
INCIDENT OR.
KIDNAP/S.A./ATTEMPT HOMICIDE, 86-41707
VIETINS Nami] (WLAST, Flw. Mf?gui FIRM NAME |# JBINESS L~ Gf’lgiﬂﬂl
MmoNG: UL DETECTIVE

LOCATION QF QCCLARINGE

RIVERSIDE HWY.,

MESQUITE, NEVADA

—
OATE AND Tiag OF JCCURREINCE

1-30-86

1900 hours

e 8 b e

b i I g St e el s e s
N

DETAILS: (continued}
WITNESS #17:

LVMPD OFFICERS INVOLVED:

QFFICERS FROM OTHER JURIS-
DICTIONS:

STEVENS, EVAN
Address same

ROBISON, P#936
Patrol, Resident Qfficer
Bunkerville, Nevada

THORNTON, JOHN, SGY.
Patrol, Resident Officer
Bunkerville, Nevada

LAMB, CARL
Patrol, Resident Officer

-FISCH, AL
Patrol, Resident Officer

HARRINGTON, TOM
“K-9 OFFICER

SAMOLOV TCH, JOHN, P#81
Sexual Assault Detail

SHOEMAKER, R. P#2096 4
Sexual Assault Detai)

BAILEY, STEVE

Deputy Sheriff

Mojave, Arizona

Hall of Justice

220 North 200 East Street
St. George, Utah 84770

DETECTIVE STEVE DCSPAIN

St. George Police Department
175 East 200 North

St. George, Utah 84770

DETECTIVE RODGERS
$t. George Police Department
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DETAILS: (tontinued)

QFFICERS 0J {CONT.) QFFICER R. H. LOWTHER
Badge #1755
Arizona Department of Public Safety
1360 North Dixie Downs, #24
$t. George, Utah 84770

DICK WELLS, Badge #570
Arizona Department of Public Safety
same address

LVMPD CRIMINALISTICS: KATHY ABKINS, P#500

SYNQPSIS:

On 1-30-86. at anproximately 1900-hou _ . departed his
residence enroute to Mesquite. He was picked up by

KEITH WARREN operating the above vehicle, who transported him at
knife-point to varicus locations, threatened his life, sexually

assaulted him repeatedly.

WARREN then twansnnr :0 a desclate area, on 01d Highway 91,
where he ¢__ 4 throat with a knife, and Yeft him for dead.

sought assistance and was treated at the Dixie Medical Center.
WARREN was subsequently apprehended, confessed to the above allegations,
and led Officers to the various crime scenes.

DETAILS:

On 1-31-86, at approximately 1130 hours, SHANE HOPPES, was in the desert
area near Mile Marker 5, of 0ld Highway 91, between Mesauite. and Little-
field, when he abserved someone whom he recognized in

the desert, nude and bleeding from wounds on his throat and neck.

CAMPBELL provided immediate assistance t and then proceeded
back to town, in order to get help. There he contacted DEE J. CAMPBELL,
who was visiting friends in Mesquite. CAMPBELL returned with his Pick-
Up truck, and wrap in a sleeping bag and a jacket. He then
transpor " .9 a sarvice station in Mesquite, where the Police

and an amouiance were requested,
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RIVERSIDE HWY., MESQUITE, NEVADA 1-30-86 1900 hours R. SHOEMAKER
DETAILS: {continued)

OFFICER CLARK ROBISON, LVMPD, and DEPUTY STEVE BAILEY, Mohave County
Sheriff*s Office arrived.

The victim was able to communicate with them, even though he was seriously
injured. The victim advised OFFICER ROBISON that the red-haired cook from
the Peppermil} had picked him up, made him do what girTs do, and then taken
him into the desert and cut his throat.

OFFICER ROBISON recognized the description provided by as matching
that of a person known to him as KEITH, whom he had contacted approxi-
mately 2 weeks prior to this incident.

was subsequently transported to the Dixie Medical Center, in 5t.
George, Utah, where he was treated by Doctors NEUBERGER, FOXLEY, and
WINTICH, whe were assisted by Registerned Nurses WALLACE, McCALL, and

DAVIES.

Detectives DESPAIN and RODGERS of the St. George Police Department were
present.

DETECTIVE RODGERS took photogfaphs of injuries with a 35 miii-

meter camera. OR. NEUBERGER advised that the victim's condition was
extremely serious, near death.

1t appearad to him tha ; throat had been cut with a sharp object,
numerous times, on the front, sides, and back.

He stated that the victim had lost a great deal of blood. He then ad-
vised that the victim must undergo surgery immediately, in order to save
his 1ife. . .

Subsequent to emergency surdery, OR. NEUBERGER completed a St. George
Police Department Sexual Assault Kit, and released this to DETECTIVE
DESPAIN, who in turn, impounded this item.

DETECTIVES DESPAIN and RODGERS also impounded the sleeping bag and blue
jacket which the victim had been wrapped in, as well as the bedding from
the Ambulance in which the victim was transported.

OFEICER R. H. LOWTHER of the Arizoma Department of Public Safety, tock

a brief, tape-recorded statement from SHANE HOPPES, as to locating the
victim. DEE CAMPBELL apparently departed,
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DETAILS: (continued)

SECTOR/BEAT

" CONTINUATION/FOLLOW-UF REPORT

At approximately 1206 hours, LVMPD Dispatch advised the Sexual
Assault Unit of this incident,

SGT. SAMOLOVITCH and @ initiated our investigation.

OFFICER ROBISON, assisted by SGT. THORNTON, and OFFICER FISCH, con-
tacted the Peppermill Restaurant at the Western Village resort and
were able to determine that the red-haired cook's last name was
WARREN, and his first name was KEITH, as QFFICER RQOBISON had sus-
pected.

OFFICER ROBISON proceeded to KEITH WARREN's Known address, that being
a trailer located to the rear of 450 Riverside Highway, in Bunkerville/
Mesquite, also known as the ADAMS PLACE.

Upon arriving, they observed a 1976 Ford Torino, white in color, having
no Ticense plates with VIN BH27H208908, parked adjacent to WARREN's
trailer.

They also observed a Dealers Report of Sale in the window, indicating
that the vehicle had been sold to WARREN ¢n 1-30-86.

Upon examining the vehicle from the exterior, they observed what appeared
to be a blood-like substance, on the front seat of the vehicle, as well
as clothing, in the rear of the vehicle.

WARREN was no where to be found.

They confirmed with the occupants of the residence, that WARREN did,
indeed, T1ive in that trailer.

AFFTFER ANRTSNN alsa advised that at approximately 0600 hours, on 1-31-86,
) mother, had filed a Missing Person/Runawav luvanile

report, under 0.R. Number 86-41707, alleging that her s¢

had departed the residence enroute to a basketball game, in Mesauite,

at approximately 1900 hours on 1-30-86, and had not been seen nor heard

from since.

Based on this information, and the likelihcod that KEITH WARREN may be
invelved 4n this crime, and the possibility there may be perishabie
evidence, 1 advised QOFFICER ROBISON and SGT. THORNTON to seal this
vehicle, and have it towed to the LVMPD Crime Lab in Las Vegas, as soo0n
as possible. Also, to secure the camper-trailer pending the issuance of
a Search Warrant.
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* CONTINUATION/FOLLOW-UP REPORT

¥
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KIDNAP/S.A./ATTEMPT HOMICIDE 86-41707
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LOCATION OF aCCURRENGE STE NG TIREar occUAmencz |
RIVERSIDE HWY., MESQUITE, NEVADA 1-30-36 1800 hours R. SHOEMAKER

DETAILS: (continued)

DETECTIVE S$GT. SAMOLOVITCH and I then contacted DEPUTY DISTRICT ATTORNEY
WILLIAM HENRY, and advised him of the circumstances, known to us at this
time.

He stated there appeared to be sufficient facts to warrant the issuance
of a Search Warrant for the vehicle, and camper/trailer.

An Affidavit for Warrant was prepared, and a Warrant was formulated,
requesting authorization to search the vehicle, and the above-Tisted
Coleman Tent/Trailer.

That the search be directed to obtain any evidence, ¢lothing or instru-
mentality of this crime. Once this Warrant was prepared, it was pre-
sented to JUDGE MYRON LEAVITT.

JUDGE LEAVITT reviewed these Documents, and provided authorization
for the search.

SGT. SAMOLOVITCH and I proceeded to the LVMPD Criminalistics Labor-
atory in order to contact ID SPECIALIST KATHY ADKINS, P#300, who was
to accompany us to Mesquite, Mevada, in order to serve this Warrant.

SGT. SAMOLOVITCH and T arrived at the EVidence Vault, and contacted
Specialist ADKINS. At approximately 1725 hours, J. LEE BISHOP, the
Proprietor of the Arrowhead Service Station, in Arrowhead, Nevadz, ™
telephone 864-2260, arrived at the Criminalistics Section at the
Labratory, with the 1976 Ford, awned by WARREN, in tow.

We noted that the 4 doors to the venicle, and the trunk, were sealed
with LYMPD Evidence Stickers. The vehicle was then placed into the
Labratory garage and the garage was secured,

SGT. SAMOLOVITCH, SPECIALIST ADKINS and I then proceeded to Mesquite.

We arrived at the ADAMS PLACE, 450 Riverside Highway, and contactad
GFFICER ROBISON, who had stood by the scene.

SPECIALIST ADKINS then initiated her search of the trailer.
SGT. YHO§NTON and OFFICER FISCH had been attempting to locate KEITH
WARREN with negative results. OFFICER FISCH took photographs of the

vehicle prior to it's being towed, in order to show relationship to
the residence and the camper, and the condition of the vehicle.
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SECTOR/BEAT

T CONTINUATION/FOLLOW-UP REPORT

While SPECIALIST ADKINS was processing and searching the camper for
possible evidence, $GT. SAMOLOVITCH and [ interviewed the occupants
of the residence, situated next to the camper.

We spoke with JEANNE ANDERSON, THOMAS ADAMS, and JOAN KRUKOW. JOAN
has }ived in the area for a number of years. Her mother, JEANNE 1is
currently living with her, as well as her son, THOMAS.

They advised us that KEITH had moved on to their property with his
camper, approximately 2 weeks prior to this incident, that being the
same night that OFFICER ROBLSON contacted KEITH WARREN, and that KETTH
has resided in the camper adjacent to the residence since that time.

They advised that on the morning of 1-30-86, at approximately 0800 hours,
KEITH had made breakfast for them. That after breakfast, MISS KRUKOW

and KEITH went to Mesquite, spoke with Y.L. HUGHES in reference to buy-
ing ancther trailer for the property.

They then proceeded to the Western Village where they are both employed
and picked up their pay checks. :

KEITH remained at the Wé stern Village while JOAN left.

She was'Feturning at approximately 1400 hours, that day, when she ab- .
served a white vehicle pull up behind her, being driven by KELTH. He
told her that he had just purchased the vehicle, at Harley's Garage.

She returned home prior to 1500 hours, and prepared to go to work.

She remained at work unti1 1700 hours.

MS. XKRUKOW remained at her residence with her son, THOMAS, who was
quite 11, for the remainder of the evening. KEITH did not come nome ..

$he returned to the Peppermill, at approximately 2300 hours, in order
to pick up ERIC GRILL, who was residing at her residence. When she
arrived, she met with KEITH who was driving his vehicle. KEITH toid
JOAN that he was supposed to pick ERIC up, and said that his car was
hurning 0i1. He showed her his hands, and they were oily and greasy.

ERIC GRILL came out of the restaurant, and said that he had to stay
approximately a half hour later, and KEITH would bring him home. She
advised him that KEITH had been there, and had been having trouble
with his car. KEITH had departed.
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- CONTINUATION/FOLLOW-UP REPORT

ERIC said that MIKE would give him a ride home. When she returned home
at approximately 2330 hours, she noted that KEITH's car was there.

She awoke at approximately 0800 hours, on 1-31-86, in order to take her
son, THOMAS, to the doctor. She noted that KEITH's vehicle was not there.

TOM related that while his mother was driving him to the doctor's office,
he observed KEITH drive by in his new vehicle, heading back toward the
residence.

When MISS KRUKOW returned home, at approximately 1130 hours, neither
KEITH, nor the vehicle were at the residence. She departed for Las
Vegas, and returned at approximately 1630 hours. At that time, OFFICER

ROBISON was there.

JEANNE ANDERSON ad#ised that soon after JOAN and TOM had left, KELITH
returned home with his car. . :

At that time, KEITH was talking to ERIC GRILL and RICK LEEBON, who
resides near by.

She thought that KEITH and ERIC may have left together, and RICK had
left by himself, some time in the early afternoon. TAM also said that
RICK has a vehicle parked in front of his heuse, and <EITH was talking
about buying a motor from his yehicle to put into the one which he had "
just purchased. &

At approximately 2100 hours, ERIC GRILL and his girifriend, KIRSTEN
CLINDERA arrived at the ADAMS PLACE.

SGT. SAMOLOVITCH spoke o them briefly and both KIRSTEN and ERIC told
$GT. SAMOLOVITCH that KEITH has said that he had killed somegne.

In subsequent conﬁersation, we were able to determine that ERIC had seen
KEITH on 1-30-86, at approximately 1500 Hours, at the Peppermill. That
KEITH had an argument with one of the cooks who told KEITH to take the

night -off.

KEITH departed at that timé. and said that he would return, at approxi-
mately 2200 hours, that evening, to pick him up.

Apparently KEITH did return, along wtih JOANNE in separate vehicles.
KEITH told ERIC that he had had car trouble. He then departed.
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) DETAILS: (continued)

ERIC did not see KEITH until approximately 1100 hours, 1-31-86. They
got XKEITH's paycheck cashed at approximately 1300 hours, and then
drove to the medical office, at approximately 1500 hours, sc that
ERIC could obtain medical treatment for injuries to his hands.

They were told to return at 1700 hours.

They then proceeded and contacted a subject named JACK WOLF, and JACK
asked for a ride to work. KEITH asked ERIC to stop at the Stateline

Bar so that he could buy some beer. KEITH purchased a case of Budweiser
in bottles, and ERIC put the beer in the trunk of the vehicle.

After they had taken to work, they were driving back toward their
_residence, from the Peppermill, and KEITH told ERIC, that: "If there

are any cops there, keep going."

They was a black and white, probably OFFICER ROBISON's vehicle, parked
at the residence. ERIC drove by the residence, as KEITH had requested,
toward the Riverside Bridge.

ERI{ asked KEITH what was going on, and KEITH said that he had killed
somebody tast night. ERIC then stopped the car, KEITH got his beer,

placed it in a gulley beside the road, and took other beer and placed
it into a small bag which he was carrying and walked into the desert.

* CONTINHATION/FOLLOW-UP REPORT

At that time, ERIC said that KEITH was wearing a blue jacket, tan jeans,
a white T-shirt, and shoes.

KIRSTEN was in the vehicle with the subjects during their conversations.
She was with them, when KEITH purchased the beer, and made the statements
to ERIC. KEITH complained bitterly. about his car, breaking down.

1
Sha became extremely frightened when KEITH sajdithat he had killed
someone last night. She said that he exited the vehicle, in the desert
area, and placed the beer in the gulley and that he was carrying a
Western Village bag, white in color, with him at that time, apparently
the same bag that he always carried. : :

He put a portion of the beer into the bag, and departed intc the desert.

ERIC and KIRSTEN then returned to the Medical Center where ERIC received
treatment for nis infected fingers, prior to returning to his residence.
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* CONTINUATION/FOLLOW-UP REFORT

DETAILS: (continued)
Voluntary Statements were obtained from all the above subjects.

SGT. SAMOLOVITCH wrote ERIC's statement at his request, because
his hands were incapacitated temporarily, due to minor surgery and
bandaging.

1 wrote the statement for MRS. ANDERSON, because she stated her
vision was impaired.

SGT. SAMOLOVITCH then transported ERIC and KIRSTEN in an attempt
to locate the area where they had dropped KEITH off. They were
able to find the general area, but unable to Jocate the beer at
that time.

While SGT. SAMOLOVITCH was gone, [ assisted SPECIALIST ADKINS in
searching the trailer. SPECIALIST ADKINS had recovered hair, which
appeared to have been cut, in the camper, as well as a used prophylactic
¢lothing, shoes, knotted shoe strings, a nude male model-type magazine,
a vibrator, vaseline, & box of knives, cigarette butts, bedding, and

a brown date~type book, which- appears to have been used as a diary by
KEITH WARREN.

Additionally, there were various papers with KEITH WARREN's name on
them, indicating that he did reside in that trailer, or camper.
Please refer to SPECIALIST ADKINS' Property Impound reports and the
Search Warrant Return for more complete details.

During the search of the residence, various addresses were located,
including the address of WARREN's mother, and that of a Pen Pal,

" named CARLA FLANDERS, of 473 Brook Avenue, Tooele, Utah, 84074,

SPECIALIST ADKINS completed her search and processing of the trailer.
She alse recovered latent fingerprints off various locaticns inside.

We were then advised that SGT. THORNTON and OFFICER ROBISON had ap-

parently located a case of Budweiser beer, adjacent to the Riverside
Freeway, between the ADAMS PLACE and the Riverside Bridge. We pro-

ceeded to that Tocation. :

SPECIALIST ADKINS photographed the location of these items, and im-
pounded them.
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* CONTINUATION/FOLLOW-UP REFORT

DETAILS: {continued)

Due to the terrain features of this area, it would be extremely dif-
ficult for someone to transverse the area between the Riverside Highway
and Interstate 15, due to the river and thick brush.

SGT. THORNTON reguested Air Il to respond and sweep the area, in an
attempt to locate the suspect.

A K-9 Unit was requested to respond from town, that being OFFICER
TOM HARRINGTON.

Upon OFFICER HARRINGTON's arrival, he began a foot search of the area,
and found a white duffle bag, a short distance from the Highway, on a
hill, above the gulley where the beer was found.

Inside this bag were numerous knives. There was alse broken glass.
adjacent to the bag, and there was bottled Budweiser in the bag.

SPECIALIST ADKINS photographed these items and impounded them for
further processing.

Subsequent to the initiation of the foot search, SGT. SAMOLOVITCH,
SPECIALIST ADKINS, and I, departed the scene of the search, in order
to return to Las Vegas, to complete the processing of the evidence,
and the vehicle at the Labratory.

We returned to Las Yegas at approximately 0300 hours. At that time,
[ issued an Attempt To Locate, a Press Release, and a Nationwide
Broadcast, in reference to this incident. A1l Officers in Clark

County, of all jurisdictions were notified of what had occurred.

Numerous photagraphs of the suspect had been distributed to the
Resident Officers at Mesquite, Mesquite Police Department, and the
Highway Patrol in the area, and attempt to Tocate the suspect.

1 returned to the office at approximately 093G hours on 2-1-86.
[ was advised at that time, that the victim was improving, and the
Doctor had authorized Officers to interview him,

At that time, the information that we had available to us, indicated
that the Kidnapping and possibly a majority of the crimes occurred
in our jurisdiction, and that the Attempt Homicide did apparently
occur 5 miles into Mohave County, Arizona.

As such, DEPUTY BAILEY requested the assistance of the Sexual Assault
Unit in investigation of this matter, due to it's complaxity and
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DETAILS: (continued)

multi-jurisdictional facets. 1 completed a ﬁhotographic Tineup, con-
sisting of 6 LVMPD booking photes, including a photo of KEITH WARREN.

The following identification numbers were used:
645355, 125649, 645055, 287977, 435938, and 203303.
WARREN's photo was positioned as number three, out of the six.

These photos were then attached to a manila folder, with a piece of
white paper taped across the bottom of each photo concealing the
numbers. These photos were numbered 1 through 6, as noted above.

I then proceeded to the Mesquite area. 1 was advised by OFFICER
ROBISON that SWAT members had combed the area surrounding the
location that the beer was found, with negative results.

Additionally, OFFICER RCBISON had observed someone whom he had
thought to be KEITH WARREN, adjacent to I-15, at approximately 0300
hours, 2-1-86. At that time, the searching was moved to that location.

The area was searched with negative results.

SWAT concluded their operations at approximately 1300 hours. A road
block had been established on 1-15, with negative results, .

I continued to the Dixie Madical Center, in St. George, Utah, accompanied
by DEPUTY BALLEY.  DEPUTY BAILEY advised me that the victim's con-
dition continued to improve and that the Attending Physician, DR.
NEUBERGER, had consented to allow us 20 minutes interview with the
victim.

I then spoke with a representative of the St. George Sentinel, and
provided him with a copy of the Press Release, and some of the additional
information available.

1 also provided him with a copy of the photograph of WARREN and re-
guested that he print that photograph and request the public's
assistance in locating WARREN.

Once inside the medical center, I contacted the victim*s mother,

She advised me that was able to communicate and
hac toid her that the man who pickea nim up, called him by name.
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That the man held a knife on him, and told him that he would cut his
throat if he didn't do what he wanted. That the man took him to the
trailer at the ADAMS PLACE. That the man transported him in the trunk
of his car to various locations, and that the man took him into a ditch,
tried to strangle him, and then cut his threcat. That the man Teft
several times, and returned, apparently looking for him.

told her that he had Tost consciousness, several times, and had
cnen crawled up the hill, where HOGPES had come in contact with him.

I obtained a statement from

DEPUTY BAILEY. NURSE DEANNA MURRAY, and [ then entered the Hospital
room of I noted that his hair was cut very unevenly.

1 noted that he was extremely pale and seemed weak. There was a great

deal of bandaging and packing around his neck.

There were intravenous tubes in both of his arms. I noted his voice
was very hoarse. ) .

He said that he was in a great deal of pain.

After introducing myself, I read him the instructions on a Photographic - .
Lineup Identification form. He stated that he was unable to sign, due-
to his injuries. .

[ then showed him the photographic lineup, which I had prepared. He
immediately chose photograph #3, thdt being the photograph depicting
WARREN.

He said that he was positive that was the person that had done the
things to him.

He was unable to sign the rear of the photograph. 1 signed the rear
of the photograph, and dated it 1405 hours. 1 also requested DEPUTY
RBAILEY to sign the photograph. He timed it 1505 hours, due to the
ons-hour time difference, between Arizona and Nevada. - My watch
remained on Nevada time, throughout this incident.

1 then took a tape-recorded statement from ... which was sub-
sequently -transcribed, and was 16 pages tong.
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CONTINUATION/FOLLOW-UP REPORT

T advised me that he departed his residence, at approximately
L3uU nours, on 1-30-86, enroute to Mesquite, where he was to work at
the Donkey Basketball game, there, in return for his admission.

He was unable to get a ride, and began walking toward Mesquite. He tired,
and turned around. . -

He was approached by a subject in a white vehicle, who called him by
name, and asked him if he wanted a ride noted envelopes and things
on the dashboard of the vehicle.

Once inside the vehicle, the driver knew as the red-haired
coak from the Peppermill, offerred him 330.00 to go milk cows.

They then drove down the Riverside Highway to an unknown ltocation.
After aettinn gut of the vehicle, the suspect produced a knife and

ordere  +p take all his clothes off, or he would ki1l him. He
held the knife te . throat. The suspect then fondle
penis.

He also performed fellatio .

He penetrated rectum with his finger. i

He fo. “to pérform fellatio on him. .
After these acts were finished, he returnec 0 the vehicle, nude,
and tied him up, with shoe strings and other Tigatures.

He then pu clothes in the back seat, and caus. .0 ride

in the front seat. :

They then drove to another location, and the suspect tie to a post,
and struck his face and stomach repeatedly. |

He then forc to perform fellatio on him.

The sﬁspect then returne to his vehicle and placed him in the
trunk. They then drove to another location, and stopped. The suspect
came back and opened the trunk, and threatenad that i7 made any
noise, he'would cut his throat. recognized the building surrounding

as being the Western Village.
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DETAILS: (continued)

They again departed, and went to the ADAMS PLACE, that being the
Jocation where WARREN's trafler is parked.

The suspect remo&e‘ from the trunk, pressed a knife-point into
his back, and forcad kim ins{de the camper. Once inside the camper,
the suspect causec to lay on the bed, and then untied him.

The suspect then forcet to again perform fellatio on him, and

told him that if he did not make him come, he would ki1l him, and
he set a 2:00 A.M. time 1imit on that.

He then caused to get into a position, catled an 86,
wherein he was torced to perform fellatio on the suspect, while the
suspect performed fellatio on him.

The suspect ! that if his penis did not het hérd, by 2:00
A.M., when the alarm went off, he would ki1l him. There was a digital
alarm clock adjacent to the bed.

He foi to look at a book with male models in it. He put

“Yybricant on his finger, rubbed it on his back, and again penetrated

his rectum with the finger.
He tc that he wanted to have anal intercourse with him.
The suspect then caus to lTeave the trailer. They went to a small

placa. near the trailer, where the suspect began to dig a hole, and
tol that he was going to kill him and bury him,

- The suspect changed his mind, and returnec to the vehicle.

The suspect then drove aut the road, toward Littlefield, that being
01d Highway 91, and upon finding a place, he fory ' '"7Y to get out
of the vehicle.

The suspect had apparently give -lothing, although not his own,
to wear. He then toc down to the bottom of a hill, where he
asked him if he wanted to do it, indicating "kill himself", and was
geing to give him the knife. The suspect apparently changed his mind,

and began to stranglt sith his bare hands, around his neck.
At that time, the suspect began to cut neck with the knife he
hat is unsure how many times, the suspect cut him.
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DETAILS: [continued)
sajd the suspect rubbed blcod over his back and throat.

said that he played dead, and the suspect came back, several
times, b was able to stay out of the suspect's view,

estimated this to be at approximately 0400 hours, as they
had left the trailer after Q200 hours.

stated that he l1ost consciousness, @ couple of times, but was
able to get help from SHANE, when SHANE drove by, and then went
to the Hospital.

It became apparent thz was weakening and his voice was becoming
very difficult to understanc. The interview was terminated at that

time.

1 then sg~“~ =*~=in to DR. NEUBERGER, who advised me that it was a
miracle *+ “was still alive. Apparently the perpetrator had
CUt acC’ ... -.... - throat 4 to & times, from ear-to-ear, and that ~

voice box was grooves.

Additionallv. the Doctor theorized that the suspect had hacked on the

back of . neck, several times, in an apparent attempt t% decapitate
him. . . ' I .
The Doctor stated the took Titerally hundreds of stitches to

repair the damage.

He also advised that he was getting indications that perhaps there
may be some type of neurological damage, ¢ was having difficulty
straigntening the fingers and toes on his left side.

* had taken 3 pages ofAnotes of the different things that
ad told her. I made copies of them.

At that time, 1 also received copies of the Medical report of Suspected
Rape, completed by DR. NEUBERGER, showing the varijous injuries tt
and 1isting what Forensic Lab specimens were taken.

I then spoke with DETECTIVE DESPAIN, who advised me that the Sexual

Assault Kit, the roll of film exposed by DETECTIVE RODGERS, the biue
denim jacket, sleeping bag, sox, sheets and blankets which had been
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obtained from the victim, were available at his office.

1 returned with DETECTIVE DESPAIN to the St. George Police Department

where 1 obtained the above-listed items.

I provided DETECTIVE DESPAIN-with a copy of the LVYMPD Property Impound

report, which I had completed for these items.

I then went enroute to Las Vegas from St. George, at which time, [
overheard an LVMPD Dispatch requesting the Resident Officer from Mesquite,

sitting beside the Van.

and 1. _ Vi

Both subjects were extremely intoxicated and had great
standing.

respond to the Arizona/Nevada border to assist the Volunteer .Fire De-
partment who was the in the process of putting out a vehicle fire, and
was having difficulty with combative intoxicated persons at the scene.

I eontacted the personnel from the Mesquite Volunteer Fire Department.
They were standing beside a Ford Van bearing California License plates,
which was partially destroyed by fire. There were 2 intoxicated subjects

One identified himself as RUDY ILDEFONSO, date of birth, 7-14-51. The
other one would only identify himself as JEFFERY. He was extremely
belligerent and continued to make threats to the Fire Department Officia’s

difficulty in

JEFFERY. continued to ask if we wanted to Fight and if we wantad to hit
him. He was advised that we did not, we were mere1y.§nvestigating the

presence of the vehicle.

The Fire Department Officials advised that the original persons who had

called the burning Vanm in, had sbserved 2 subjects run

from the VYan,

into the desert. . They were unable to identify those persons.

OFFICERS from the Nevada Highway Patrol arrived to assist.

The Van was registered to a RAYMOND CARRARA in Sacramento, California.
Neither of the subjects present would provide any information as to how
the vehicle arrived at that location, who was driving it, or where the
owner currently was. The Nevada Highway Patrol Sergeant on the scene,
then told me that JEFFREY had said that ne had spent some time with KEIT-.
on that date, and that he thought that KEITH was innocent.
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He said that KEITH was currently at room #3, at the Stateline Motel,
which is where he resides.

He then said that KEITH was currently at the residence, where he lived,
being the ADAMS PLACE.

We requested assistance, and OFFICER CARL LAMB, assisted by OFFICER
WIMPLEY from the Mesquite Police Department, checked those two locations.
Both proved to be false.

In that the burned Van was on the Arizona side of the line, Arizona

was requested to respond, however, were unable to do so. As such, then
the 2 Highway Patrol Officers on the scene, decided to transport both
RUDY and JEFFERY to Mesquite, so that they would not endanger their lives
or the lives of others by exposing themselves to on-coming traffic.

Upon arriving at Mesquite, OFFICER LAMB interviewed both subjects. Ap-

. parently a 3rd subject was at the Western Yillage, creating a disturbance.
It appeared that he had departed the Van, and hitch-hiked back to Mes-
quite, prior to the arrival of the Nevada Highway Patrol at the scene.

This subject was arrested by OFFICER LAMB, for Public Nuisance. The
other 2 subjects, RUDY and JEFFREY, were at that time, taken into his
custody for Civil Protective Custody, due to their extremely intoxicated
state. ’ :

We checked ever possible lead, tying the subject identifying himself as
JEFFREY to KEITH at that time. Apparently JEFFREY also worked at Western
Village. No further leads could be developed. I then returned to Las
Vegas.

At 0555 hours, on 2-2-86, [ was advised by LYMPD Dispatch that KEITH
WARREN had been taken into custody by OFFICER SIMPLEY at the Western
Village in Mesquite, and had been booked at the Clark County Jail, on
gne count of Kidnapping and one count of Sexual Assault.

1 proceeded to the Detective Bureau and contacted SGT.. SAMOLOVITCH,
and then DETECTIVE PETER BECKMAN, P#212.

" DETECTIVE BECKMAN had met OFFICER WIMPLEY at the Clark County Jail, and
assisted in booking the subject. PDETECTIVE BECKMAN impounded the
clothing which the suspect was wearing and completed an LYMPD Hair Col-
Tection Kit.
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DETECTIVE BECKMAN also found an identification card for a subject
named PATRICK BRILLEY, Metro ID# 827831, in WARREN's possession,
which he alsc impounded.

OFFICER WIMPLEY advised DETECTIVE BECKMAN that at approximately
0015 hours, 2-2-86, he received a talephone call from the Security
Guards at the Western Village, those being HOWELL MIFFLIN, FRANCIS
LYTLE, JOHN THOMAS, and ROBERT PERKINS, that they had observed KEITH
being KEITH WARREN, enter the restroom facilities, at the Western
V¥illage RV Parking area.

The Security Officers had Tocked the suspect inside the facility.

OFFICER WIMPLEY responded and ordered WARREN to come out.  WARREN
then s1id a knife under the door, of the facility, which DETECTIVE
BECKMAN Tater impounded.

WARREN then gave himself up, saying that he didn't have a knife,
and WIMPLEY couldn't shoot him any more.

OFFICER ROBISON advised WARREN of his Rights per the Miranda Decision.
WARREN apparently waived his Rights and told OFFICER ROBISON, that he
had committed the crimes of which he was accused.

He also said that if we looked for it, we would find something on the
Highway, which would get him the death penalty. He refused to elaborate
on that, at that time. :

He told DFFICER ROBISON that he had done this because he was so upsat
about the cars that he had bought. He then told QFFICER ROBISON about
how he had eluded capture.

He also confirmed that that was him that OFFICER ROBISON had observed
by the Freeway, at approximately 0300 hours, the preceeding day.

SGT. SAMOLOVYITCH and I later proceeded to the Clark County Detention
Center, and contacted WARREN. WARREN had apparently stated that he
wanted to go out in a blaze of glory, and commit Suicide.

As such, nis clothing was removed and he was placed in Protective
Custody, Isolation, in the Jail facility.
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DETAILS: {continued)
I advised WARREN of his Rights per the Miranda Decision, verbally.

He stated that he understood his Rights. He stated that he did wisnh
to speak with us, without his Attorney being present, thus waiving
his Rights.

I advised him that we wished his help in finding the various scenes
which he had been at, with the victim. He agreed, For full details
of the statements made by WARREN, please refer to a following Officer's
Report, under the same D.R. Number.

WARREN subsequently confessed to committing this crime, and agreed to
show these Officers the various locations.

He was then returned to the LYMPD Detective Bureau, where he was
further interviewed. He gave specific details on the commission of
the crime, which corresponded with those, given by the victim.

Additionally, he alleged that during the time the Road Block was set up,
on 2-1-86, being after 0300 hours, he had abserved 2 "1oud-mouthed
cowboy" riding a horse in the medjin area, between the north and south=-
bound lanes of I-15, and that he Lid approached the subject from the
rear, had stabbed and killed him.™

He also allegad that he had committed numerous other crimes, of a
similar nature to that perpetrated on

He declined to give a written statement and said that he did not want
to have his voice tape-recorded.

Prior to any questioning that was attempted at the Detective Bureau,
1 did advise him of his Rights, via a printed Rights Card, which [
requested that he read out Toud, which he did. He then refused to
sign the card, saying he would rather not sign his name.

SGT. SAMOLOVITCH and I then transported KEITH WARREN to Mesquite,
followed by ID SPECIALIST ADKINS. :

KEITH was:very specific as to the Jocation of the varfous instances.
He had 1ittle difficulty in locating any of the scenes.

The first-location which he brought us to, was the first Jocation
where he sexually assaulted ™77 7 This is located on the
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property of ABE TEERLINK, just past the Riverside Bridge, going north-

hound is the Gold Butte Hell's Kitchen cut-off.

1.8 miles east on that road, leads to a dirty road onto ABE TEERLINK's

place.

After going through a cattle gate, we arrived approximately 100 to
200 yards off the roadway, by 2 yellow Catepillar tractor. KEITH
advisad that is where the original sexual assault occurred and that

commission of the crime.

could be located at that scene.

the Mohave County Sheriff's Office.

is where he forced the victim to disrobe, and cut the victim's hair.

SPECIALIST ADKINS photographed the scene, found Tight brown hair,
which appeared to me to be similar in color to that of the victim.

Additionally, a quarter and 2 pennies in U. S§. coin were found as
well as a brown nylon wallet. KEITH said that was the wallet which
he had just purchased and had apparently lost there, during the

The second location, where KEITH removed the vietim from the front
seat and placed him in the back seat, was in the area of Riverside
Bridge. He said it was on the north side of the Bridge. Nothing

He then directed us to ihe location where he cut the victim's throat.'
We were accompanied at that time, by OFFICER ROBISON who had been
with us at the other two scenes, and DEPUTIES BAILEY and WELLS of

This location was approximately § miles across the Arizona border,
1.25 miles north of the Sandy Wash Sridge. KEITH directed us to an
area approximately 200 to 300 yards east of the roadway, adjacent

to a swampy area. At that location, we discovered what appeared

to be blood-like substances on the ground, -and a red shoe Tace, knotted
in a circle, this being the probable scene where the victim's throat

was cut.

We were joinéd at -that scene, by SGT. JOHN THORNTON ahd QFFICER AL

FISCH. - \

WARREN then directed us to the location that he had tied the victim

to the post and sexually assaulted him, that being approximately

one mile east of the Riverside Highway, on the Wind River access

road. That scene was not processed at that time, because of failing light
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We proceedad on past that point, to the tocation where the suspect
caid he burned the victim's clothes, that being approximately 5.9
miles east of the Riverside Highway on the Wind River access road.

The remains of the burned items were located and the scene was
processed by SPECIALIST ADKINS and all identifiable materials were
impounded as Evidence.

The suspect also said that he had tied the victim with a lasso and
had thrown the lassoe out in that area. We were unable to locata that,

due t¢ the darkness.

We then returned to the scene of the Sexual Assault by the fence post.
SPECIALIST ADKINS photographed and processed that scene, also.

We then fransported WARREN to the Mesquite Jail, where we secured him
under the control of Officer WIMPLEY.

We then returned with a meal for him. We had previously provided him
with Tunch. :

We then returned WARREN to the Clark County Jail. At that time, L
advised him that I would be rebooking him, for the additional charges
of 5 counts of Kidnap, With Use of Deadly Weapon, 7 counts of Sexual
Assault, With Use of Deadly Weapon, Battery With Intent To Commit
Sexual Assault, Battery With Deadly Weapon and Robbery With Deadty
Weapon.

I then completed the re-booking.

Of note, OFFICER LOWTHER did provide me with a cassette tape con-
taining a brief statement of SHANE HOOPES on 2-1-86. This statement

will also be transcribed. .

Investigation is comtinuing. Please refer to all reports under the
above D.R. Number and subsequent Officer's Report, for complete details
of thé suspect's statement and up-dates on the investigation.

DETECTIVE R. SHOEMAKER, P#2096

RS/RMJ
2-4-86
1:50 P.M. -
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OFFICER'S REPORT
D.R. No... 86741707 ...

SUSPECT ADMISSIQ'I‘.I_(_TAYLOR
Subiject

ISD-SEXUAL ASSAULT Division of Gecurrence....... E SD=PATROL

Division Reporting

1-30-86/1900 HOURS

Date and Time Qccurred .. Location of Qecurrence.. oo m o s o S L

DETAILS:
BO.ISRUSD. ...,
VICTIM:
pDISTR.. ...,
SUSPECT: INDEX. . WARREN, KEITH ALLEN
.- IDHE45055
STATS, .....
DETAILS:
FILE......

Please refer to previous Qfflcer's Reports, voluntary Statements, Crime
Report, and any and all reports under the above DRE For complete information
reference this incident.

This report will concern the admission and statements made by Keith Allen
Warren, the alleged perpetrator.

On 2=1-B6, at approximately 0015 hours, Keith Allen Warren was taken intoc
custody by Officer Whimple of Mesquite Police Department at the Convenience
Station located in the R.V. Complex at the Western Village Resort, in Mesquite.
officer Whimple received a knife from the suspect, at that time, which was
impounded.

, Officer Clark Robison, ¢f LVMPD, advised the suspect of his Rights per Miranda
pDecision verbally. Keith Warren acknowledged his Rights, and waived them at
that time. Warren told Officer Robison that if we did a complete investigation
wa would, get the death penalty for him. He refused to give us specific informa-
tion, but allude the possibility of him having killed another person. He said
that he had done these acts to the victim, because he was very upset because
nis vehicle was not running well. He told Officer Robison that after getting
out of Eric's vehicle, on State Route 170, being Riverside Highway, that he
went toward the river, and then back toward the Teerlink Ranch. He then went
up to the freeway and was spotted there. He confirmed that he was indeed the
subject that Officer Robison had seen. He stated that he hid in the bushes
during the search, and at one time, an officer shown his flashlight on him.

He also told Officer Rokison that he recalled sesing the helicopter out the
first night and was able to aveid it, and the helicopter returned ancther time,
and he also avoided it that day also. Since being spotted, he has hidden in
various locations in the outline areas of Mesquite and Bunkerville.

2-4-86/1045 hrs. Otficer.. R: SHOEMAKER Per. No.. 2026

Date and Time of This Report

: Officer Per, No...oooviiienn, .

sonature A ze NP e A

Approv

LVMPD 82 {2-78)
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Officer Whimple then transported suspect %o Clark County Jail where he was
met by Detective Peter Beckman. Suspect told Det. Beckman that he wanted
to go out in a blaze of glory, and said that he wanted to die. He also
told Det. Beckman that he had intended to commit suicide at his first possi-
ble opportunity. He also told Det. Beckman that he had taken a life of a
second human being. i

At approximately 1145 hours, Sgt. Samoloviteh and I went to the Clark County
Detention Center and contacted Xeith Warren. Keith was in an isolation cell,
nude. He was covered by a blanket. He was placed in isclation after his
clothing was impounded and after making threats that he would commit suicide.
Pending an observation period, he was not given anything which he may injure
himself with.

I identified and introduced myself to him. I then advised him, verbally, of
his Rights per the Miranda Decision. He stated that he understood his Rights
and waived his Rights. He said he did not wish to have an attorney present
while he talked with us, and he had no chbjections to talking about the incident.
He spoke very concisely, and told Sgt. Samolovitch and I that he had indeed
kidnapped a child. He believed the child's name wa: he said he
had asked the child his name. He had repeatedly sexually assaulted him, and
taken him to a desert area on old highway 91 and cut his throat, then thought
he was dead. He retummed and was unable to find him., He returned several
other times that morning, and still was unable to find the victim.

He seemed as if he wanted a great deal of attention., I advised him that he was
in control of the situation and requested his assistance in locating the varicus
srime scenes which he had taken the victim to in the Mesquite, Bunkerville, and
Arizona strip area. He told me that he would accompany us, to help us do our
"homework", as he put it. He alluded to the fact, at that time, that he had
killed a second victim, but decltined te give any further details.

Clothing was obtained for him, and a belly-band handcuff chain was placed around
his waist and the handcuffs were secured o his wrist. He was then transporced
te the LVMPD Juvenile Bureau. >

Upon arrival, I readvised him of his Miranda Rights, via a pre-printed Rights
card. I asked if he read, wrote, and understocd the’English language, and he
said that he did. I then asked him to read this Rights card to me out loug,
which he did. I asked if he had any questions about his Rights, and he said
that he had been through this numerous times before, and knew exactly what his
Rights were. I then advised him that he did not have to say anything to us
unless he wanted to, and if he wished to have an attorney present before balk-
ing tc us, one would be provided for him, free of charge, if he could not afford
one. He said he knew that. I then asked him to sign the card acknowlaedging thaz
he understood his Rights. He asked if he had to sign the card, I told him he dii
not. He said that he would rather not sign anything. I then dated and timed k=
card and signed my own name teQ it, and placed “refused to sign” in the signaturzs
block for him.

LVMPAD TSO 19 (7-330
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In the subsequent conversation, Keith Warren told us that he had been out
driving the car, which he had recently purchased from Harley's Garage in
town, being a white Ford, and as he was nearing his residence, being Adam's
Place, he obsarved a young white male juvenile who he recognized. He pulled
up adjace~+ rn the subject and asked him if he wanted a ride, he said that
the c¢hil | got into the vehicle. They then drove out towards Abe
Teerlink's place and got out of the vehicle. At that point, Keith produced
a knife, and tol/ to take all of his clothes off, At the time that
Keith picked up _ he had full intentions of gexually assaulting him. and
killing him. After forcing to disrobe, he said that he causec

to give him a head job, slang for fellatio. complied out of fear. Keith
said that after he did that, he cut some of hair off with the knife.
He then tied umi using shoe laces from 3 shoes and his own shoes.
He then took back to his vehicle, put all o belongings intoc the
backseat of the vehicle, and drove to the area near the Riverside Bridge, not
far from Teerlink's place, where he plac. in the trunk of his vehicle.

He then drove down to the Western ¥illage to pick up Eric. He told not
to make any noise while he was in the trunk, or he would kill him. He then
spoke with JoAnn and told her about his car having problems. Apparently, the
vehicle was burning a great deal of oil, and this upset him immensely. He
then talked to Eric. Eric had to work late, and Eric advised that he would
get a ride home from Mike. JoAnn had already departed and Keith then drove
away in his vehicle.

He then drove out to the Wind Rivers, or Wind Acres, area, @ast of Mesquits.

He went ocut a dirt road and walkec , who was still nude, into the desert
and was going to tie him to a fence post and leave him there. He changed his
mind and stru pumerous times in the face and stomach. He then forced

to perform fellatic on kim. He then ook ‘back to the vehicle, and
placed him in the vehicle and drove him back %o nis trailer at the adam's
place.

When he arrived. he saw that JoAnn's car.was still there, that being JoAnn

Krukow. He to: 1 not to make any noise and poked him in the back with
the knife and forced him into his camper/trailer. He then forces to
parfavrm fella-*~ ~= him, and then 69'd with him, whersin he performed rellatic
Q.  whil. __.. performed fellatio on him. While there, he lubzicated his
fingsr with some Vaseline lotion and rubbed his back, and then 81id his finger
into butt. He tried to put his penis in butt, but didn't make

penetration. He didn't try that again. Sometime after 2:00 AM, he tool
cut to the back of the trailer, and took a shovel along with him. He began
to dig a hole but hitr hard ground, and was unable to dig any farther. He
was going to bury there. '

Keith returned to his vehicle and qéve him a pair of baggie blué pants
and a gray and tan shirt to put on. He then put him in his vehicle and dzave
out to the Arizona strip, that being old highway 91. He parked the car on the
left side of the highway, and walked back across the road. and down into

a ravine adjacent to a hill there. Once tnere, he offere the knife and
asked him if he wanted to do it himself, referring to killiny himself. #e then

LYMPO TSD 13 [7-83)
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changed his mind and began to strangl #e then began Lo cut

neck. He said he wasn't sure how many times he cut his neck, but knew it
was quite a few, and he only cut on and around his neck, he didn't cut
anywhere else. He sajd »= 4id not get any blood on himself. PpPrior to

cutting and strangling ., he did remove the clothing that had been
wearing. He said he thoug’ was dead., He then walked back up to his
car, and decided to go bacn ana check on . When he did so, he could

not find him and began to think that was possibly still alive. He went
back to his car again, and returned a few minutes later. again, he could
not find

He attempted to start his wvehicle, and it wouldn't start, He was able to get
help from someone near a ranch he believed was called the Advocado Ranch, or
something to that effect, and a man driving a white 4-wheel drive vehicle came
out to help him. Apparently, Keith's battery was dead and the subject jumped
the vehicle.

Resident Officers are attempting to locate and identify that subject now, so
that a statement might be obtained.

after he got his vehicle jumped, he drove the road in an attempt to locate the
victim, without success. He then returned to Mesquite and purchased some oil
for his vehicle, as it was still burning oil. He then drove back out Highway
9] attempting to locate the victim. He noted that there were some beehives

on the road, near where he had left him. He then ~-~~=aded ocut toward the
Wind Acre, or Wind River, area and burned all of J possessions and the
clothes which he had allowed to wear. ’

He then went back to his residence at around 0800 hours. He gaw JoAnn Krukow
and her son, Thomas Adam, drive-by. He then went back to the trailer, and
stayed there until approximately 1400 hours talking with Eric Brill, Rick, and
other people.

He then left with Eric to go to the Lovelock LaPosada Restaurant to contact
Gloria, who was the co-signer on his account. He could act withdraw money
from the Credit Union in Virgin Valley without Gloria co-signing. They then
went to the Credit Union, and he withdrew $200 because he figured that he
would have to be on the run. He already had approximately $200 in his poss-
ession cashing his paycheck. After that, he spent time with Eric and Eric's
girlfriend, Kirsten. They drove around, he purchased a case of Budweiser
peer at the Stateline Casine. They took a friend of Eric's to work at the
Western Village, then proceeded back towards the residence.

fHe saw the police wehicles there, and told Erice to keep on driving. He said
that Eric asked him what was going on, and Keith told him that he had killed

someone that night. Keith said that he said that because he didn't want to
go on to a long explanation to Eric.

LYMPD TSD 15 (7-33)
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During the course of this conversation, I asked Keith why he had done
this. He said that he wanted to shake up Bunkerville and Mesquite hecause
they had not treated him very well. He was very frustrated because they
had refused him a raise at the Western Village and he was angry. He also
said thar he wanted to ses the Resident Officer, Clark Robison, "get off
his fat, lazy ass".

He showed absolutely no remorse or regret about what he had done

He told us that he had killed another person, he was very reluctant te talk
about that initially. We were able to determine that he said that after
being spotted by Officer Robison, at approximately 0300 hours, on 2-1-86,

he had hid in the median of I-15. He said that this loud mouth, big shot
cowboy was riding a horse down in the gully, and had a rifle and a handgun
with him, and that when this cowboy saw him, he said, "There you are you
scum"., At which time, Keith said he jumped up and stabbed this ccwbay and
pulled him off his horse, put him in the bushes, then unsaddled the horse
and let it go. He said that he had the gun the cowboy had for a short time,
but decided he didn't use those kind of things and got rid of them. He only
like to use a knife, he told us. He said that he left the body there, and
that it should be easy to find if we would do ocur "homework™. I toid him
that it would be bery difficult for us te find a body in that kind of terrain
and requested assistance. He declined to give any more specific details at
that time. '

1 asked if he had done similar thihgs like this before, and he said that he
had. I attempted to determine where, when, and how many other incident;,he
was taking responsibility for. He would not give any specifics. !

During the search of his trailer, I did find a date book, which he had apparent
been using for a Diary. In it were recepts from various locaticns, and notatlc
that he had done quite a bit of traveling by hitchhiking, until he returned to
Mesquite, several months ago, indicating that perhaps he had opportunity to
commit other crimes in other localities.

Keith also told me that his father had began to sexually abuse him since he

was approximately six years oid, and continued until Keith was approximately

16 years old, when he decided that he had to runaway to escape this. Shortly
thereafter, he was sexually assaulted on several occasions by persons on the
road. Either pecple have pulled guns and knives on him and make nim do sexual
things. He also said that he was kidnapped by a bunch of bikers who took him
into Montana, in the Blue 5ky Country, as he put it, and repeatedly sexually
assaulted him. He said that since that time, he has never been afraid of anyhcd:
because nothing worse could possibly happen to him. He said that he never tcld
about what his father was doing because nc one would ever believe him. He has
told several adults in his life about what his father had done, and they said
there was nothing that could be done to help him. He declined to say who thess
people he told were.

3 umpe TRM W S7-20
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We then transported him from LVMPD to the McDonald's located on Las Vegas
Boulevard and Lake Mead and purchased lunch for him. We ate lunch in the
vehicle and followed by ID Specialist Atkins, who proceeded to tha Mesquite
area.

Upon arriving near the Riverside Bridge, on ‘the Riverside Highway., we were

met by Qfficer Robison. Fyom there, Keith led us to the first location that
he sexually assaulted the victim and cut his hair, that being on Abe Teerlink’s
Ranch. For specific location, please refer to previous officer's report.

Onee there, we found hair which was similar color to that of the victim's,

27 cents in coins, and a brown nylon wallet. Sgt. Samolovitch asked Keith
about the wallet. Keith said that he had just bought the wallet a short time
ago from Carter Store in Mesquite, and didn’t know where he lost it, but that
was definitely his wallet, he said. 3Sgt. samoloviteh asked him if it was a
green wallet, and Keith told him, no, it was brown.

From that location, Keith showed us a general area where he stopped and put
the victim in the trunk. There was nothing at that location to photograph
or process.

We then proceeded to the location wheré Keith said that he cut the victim's
shraat. For that location, please refer to officer's report. Upon arriving,
Xeith directed us down a gulley on the east side of Old Highway 91, between

two sets of beehives, and said he was down there in a small clearing adiacent
to the marshy area. We located an area where there was wet ground. We felt
that that was perhaps the lcocation. We marked the area and continued to search.
Keith said that he would be happy to come dewn and show us. He started down
the hill wherer we found a blood- like substance adjacent to the first locale
which we“found. We also found z ired shoe lace that was knotted in a loop, as
well as blood-like substance and what was believed to be tissue or bone fragments
Keith said that after he cut the victim's throat, he covered the wvictim up with
broken branches, and that we should find broken branches there, which we did.

It had apparently drizzled since the assault, and foctprints in the area were
somewhat distorted, so it was difficult to tell exactly what tread pattern of
shoes had walked through. Keith indicated that the red laces were on a pair

of hoots which he was wearing at the time of the incident, and he had used them
to tie the victim up, along with a lasso.

We then proceeded to the location where Keith tied the wvictim to a fence post.

We marked that locaticn, and as it was getting dark, we went to £find the area
where he burned the victim's clothing. We found that area. He said that it

was near a small mound of dirt, and that he had covered over most of the debris
but that some was still showing. When we arrived, we found some of the debris
sticking out. through a small mound of dirt, just as he had described. In additics
we gaw a tire track from a vehicle which had apparently made a U-turn there.

He said that he had done just that, he had made a U-turn after burning the cloth::
He also said that as he was driving down the road, he threw a lasso out of the
trunk, which he had forgotten to burn. Attempts to locate that were hamperesd

by the darkness. He said he burned the victim's glasses, a calculator, his

shoes and all the clothing. Fragments of these items were in fact located thers.

LVMPrD TSO 15 (7-83)

004027




o3 )

LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT
DR, 86-41707

CONTINUATION REPORT
iD

Page

We then returned and processed the scene where he had tied the victim to the
post.

He told us that while the victim was in the trailer, he cried alot.

We spoke with him about the alleged homicide which he said he committed.

He refused to give specific details, but did say that sooner or later we
would find the bedy with his knife adjacent to it, and would know that he
had done it. He said that he had purchased a set of knives from the Chief
Chef of the Western Village Resort. He said the brand was Chef Master with
black handles.

We returned Keith to the Mesquite Jail where Officer Whimple secured him.

I thoroughly searched the cell prior to placing the suspect in, s¢ that he
would not have anything in which to injure himself with, if he still felt

as if he wished to commit suicide. We unhandcuffed him, and removed the

leg irens, and later returned with a meal for him. Earlier, he had told us
that he wanted a steak for dinner from the Peppermill, being Western Village,
and he said that he might show us where the body of the other victim was if
we did that for him. I advised him at that time that if he wanted to cooper-
ate, that was fine, but he would get his steak as requestad nc matter what
he did for us that night. I advised him that we were not bribing Rim, or
buying, his help, we were merely asking for his cooperation.

After he Finished eating, we transported him back to Las Vegas Enroute to
Las Vegas, I asked him how he felt about deing those things tao He

said he did not care, the child meant nothing to him. de said that after

Jhe knew the kid wasn't dead, he figured he had a 50-50 chance of surviving,
and if God was with him, he would do it. He said, apparently God was with
nim. I asked him how he Felt about the psychological trauma would feel, and
he said it didn't make any diffarence anyway, ne had people around to help
him. He said why should he care about what ha did to this kid because people
have been doing that to him all his life. He honestly appeared to feel no
remorse or regret for any acts he had done.

During the course of the day, I asked him if he would provide us with a written
statement. He said he'd think about it. I advised him he'd probably have to
write 15 or 20 pages to cover the incident fully. He said that was pretty long.
I asked him about using a tape recorder to tape record his statement with him,
he said he would never aliow his voice to be tape recorded because a tape recordsc
had burnpd him one time. He went on to describe an incident where an attorney
nad tapei recorded a sexual contact with him. He used that tape recordimy to
plack mail him with. Aagain, he refused to give specific details. He also said
that he had lived with a man back East who had killed all those hitchhiking
boys and buried them in the basement and his property. He said he didn't have
any idea that this person. was doing those things, and was glad that he wasn't

one of his victims.

LYMPD TSD 13 {7-83}
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Keith kept saying that he wanted to go out in a blaze of glory and wanted
to be executed, I explained to him, during our initial contact, that it
would not be fair of him to try to escape or do anything else which would
cause me to injure him, because I did not want to live with that on my
conscience. He said that he did not want to go that way, he either wanted
to be axecuted or take his own life.

He seemed fully aware of the sericusness of his acts and knew how wrong they
were, but he still said that he wanted te shake up the community because of
what they had done to him,

He was very concerned that one of his friends, named Eddy Olach, that being

the person who identified himself as Jeffrey at the turned van scene,

please see previous officer’s report, was in trouble for harboring a fugitive,
He said at no time did he have any contact with Eddy, either during the incident
or after the incident prior to his apprehension. Eddy knew nothing about what
was going on., He felt that Eddy was perhaps lying to protect him, and trying

to throw us off track sc that he would have more time to escape.

Eddy allowed officers to search his room at the Stateline Casino, room 3, for
any property or items belonging to the suspect. HNone were found. There was
ne use in printing the rovom, as the suspect had been there on numerous previous

occasions.

Upon returning the suspect to Las Vegas, I did advise him of the additional
charges which he was being arrested for, and rebooked the suspect accordingly.

I additionally requested an extra set of FPC fingerprint cards to be completad
so that I might forward them to the Federal Bureau of Investigaticns for com-

parison.

The suspect is currently wanted in New Hampshire for a weapons vieclation,
however, on thé NCIC incident, it does state they wouid conly ext;adite in the
esastern Seaboard states. I will teletype them and advise them of the suspect's

whereabouts, e

Tloele, Utah, authorities will be advised, and attempts were made to contact
Jay Lee Campbell in order to obtain a statement from him. MNevada Resident
Deputies are alsc attempting to locate the cave where Keith was supposed to

be hiding ‘in, and will attempt to obtain a statement from the cook at the
Western Village with whom Keith had an argument with preceeding the kidnapping.
We will alsc the contact the personnel at Carter's market in an attempt to i
determine when the wallet was sold to Keith, and verify that he had purchased
oil there after the attempted murder.

I contacted Deputy Bailey and advised him that the District Attorney's office
in Las Vegas had said that due to the continuing nature of this crime, we
would be able to seek prosecution of the attempt murder. He said that would
be acceptable, and he would verify that fact with the Mojave County Attorney's
office, due to the fact that criminal incident originated in Nevada, and

both of the erimes occurred in Nevada, with the Attempt murder occurring in

Arizona.

LYMPD TSD 15 {7-83)}
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Additionally, the bulk of the investigation had been conducted by LVMPD
with Deputy Bailey's full assistance and cooperaticn.

In the course ¢of the conversations, Keith also alleged that he had seen

a person whom he lived with, that being Ray Hoppes, sexually abuse his
children on numerous previous occasions. He said that the Welfare people
had taken the kids out of the residence, and had returned several of the
kids to Ray Hoppes, and he felt that he was still sexually abusing them.
There were diary entries in Keith's date bock when the children were taken
into custody, and that he was trying to help Ray get the kids back.

I have since contacted Nevada State Welfare, and they had advised us that
Kelth Warren was in fact a character witness for the Hoppes during these
proceedings.

The investigation is continuing. The ATLS and teletypes have been cancelled.
The press release has been updated, and numercus media representatives have
contacted the LVMPD Sexual Assault Office requesting additicnal information

to this matter.

At this time, the victim is at Sunrise Hospital in room 305 East, where he is
undergoing examination for possible neurological damage due to the hacking on
the back of his neck. His condition is continually improving, and he was able =2
walk and take a shower today. I will attempt a further interview with him Zor
more complete details tomorrow.

It should be noted that Keith was extremely frightened about having the media
involved. He sald that he did not want to talk to any media people without an
attorney being with him. I assured him that we would not allow any represent-
ative of the media to contact him at this time.

Keith also said that he has been having sex with an 18 year old male in Mesguits
Bunkerville area censentually, but refused to identify this person also.

RS/pn
Dict: 2-4-86/1045 hrs.
Tran: 2-4-856/1600 hrs.

LVMPD TSD 13 {7-33}

004030




T

T

.
" 5hv_\'\l;¢€rh’!m ER

RIGHTS OF PERSONS ARRESTED

You have the right to remain silent. If you give up that right 10 remain
silent anything you say can and will be used against you in a court of
law. You have the right to speak 10 an attorney. before answering any
questions, and to have an attorney present with you while you answer
any questions. |If you cannot afford an attorney, an attorney will be ap- -
pointed for you by the court at no ¢ost to you, and you need not answer
any questions until that attorney has been appointed for you, if you L
decide to answer queslions now, you may stop at any time and ask w . z
talk to an attorney before any questioning continues. if you decide to .
siop answering questions once you have begun, all questioning will stop.

{ have read the above and fully understand these rights.

L= ~8G 1130 Y A e
Date & Time s “Signied - -
A e 7
Officer - Fie No.
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QPENING OF SEALED EVIDENCE
Subject
‘ 150 1sD
Division Reporting Division o O
Date and Time Occurred 2-6-86 Location of O LVMPD. PHOTO. LAR
DETAILS:
SUSPECT: WARREN, KELTH
ID# 645055
VICTIM:
DETAILS:

Please refer to all previous reports under the above D.R.
Number for complete information.

On 2-1-86, I received a ro1l of undeveloped 35-milimeter, 400
ASA fiilm, from DETECTIVE RODGERS and DESPAIN of St. George,

Utah, This film was exposed by DETECTIVE RODGERS during the
initial examination and treatment ¢ .at Dixie Medical
Center, in St. George, Utah.

I impounded this film, in an Evidence Env{]ope. I received the
film sealed inside a plain envelope. '

I then transported this film to the LVMPD Photoe Lab and requested
that it be developed and prints produced from it.

The Photo Lab personnel broke the seal on my Evidence bag, and also
broke the seal on the fvidence Envelope I received from DETECTIVE
DESPAIN, and processed this film. They then returned this to me, and
1 subsequently resealed the package on 2-6-86, and impounded the
negatives which it now contained.

RS/RMJ
2-8-86
0905 hours

Date and Time of This Report 2-7-86 1030 hours .. DET, R, . SHOEMAKER Pex. No..... 2096

bl D . o — -

004032




: N )
. DISTR, o ’
INDEX LAS VEGAS METROPQLITAN POLICE DEPARTMENT

STATS e
OFFICER'S REPORT
D.R. No... 86-41707 . .

KIDNAP/SEXUAL ASSAULT
1.5.D Subjeet
Divislon Reporting B Division of O - E.5.D,

Date and Time Occurred.... 1/ 30/86 Location of Occurrence MESQUITE, NV,

DETAILS:

SUSPECT: WARREN, KEITH
ID¥ 645055

VICTIM:

ADDITIONAL WITNESSES: FERGUSON, RONALD
Security Officer/WESTERN VILLAGE
PEPPERMILL HOTEL/CASING
Mesquite, Nevada

CARTER, IMAGENE
Residence address:
Mesquite, Nevada
Proprietor/CARTER'S PLACE MARKET
Residence phone: 346-5613
Business phone: 346-5248

L BARNUM, MARKETTA
i Residence address:
P.0. Box 174
Mesquite!' Nv. 85024
Residence phone: 346-5438
Business phone: 346-5290
Ambulance Driver/Mesquite

HOUSTCN, LOYE

Residence address:

P.0. Box 7094

Bunkerville, Nv.

Residence phone: 346-5569
Bmployed/Volumteer Ambulance Driver
Mesquite, Nevada

2/27/86, 1530 HRS. . DET. R. SHOBMAKRR . 209

Date and Time of This Report

% Apmndmcgéxm’/
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KIDNAP/SEXUAL ASSAULT - 86-41707

vHETIM'S MAM K {LA‘I’. MIRST, MIDDLE] ﬂlﬂ_ MNAME IF SUSIn IS8 RES. lormcEn(s)
= rone e — DET, . R.. SHOEMAKER
ﬁ LOGATION 3¢ OCCURRENGE DATE ANG TIME OF OCcunmEnex | .
g MESQUTTE, NV. 1/30/86
E

'DETAILS:

For complete.infomation in reference to this incident please refer to
previous officer’s reports and voluntsary statements under the above

Teport mmber.

in reference to this.

oy —m—

On 2/5/86 MARK RTTZGERALD and I spoke witl
an . They related mmercus inc

never any infermation on sexual abuse.

With initial interviews with suspect KEITH WARREN, he indicated that he
had firsthand knowledge of a subject named RAY HOOPES who resides in

Mesquite, Nv. sexually abusing his children. Subsequently I contacted
Nevada State Welfare and spoke with case worker
advised me that he was aware of the case and that th_ . _
had been removed from the residence several month.
abuse. He stated that sexual abuse was suspected but could never be
confirmed. As such he requested that I reinterview the

MARK ETTTOFRALD who

.dren

s back due to physical

ildren

incidents of physical abuse but

I also interviewed who spent a great deal of time with sus-
pect WARRE! is repeatedly mentioned in WARREN's date book and
WARD™ was apparently working with him on stopping him to wet the bed.
stated that WARREN would punish him by making him carry large buckets
of water up and down hills but at no time was there ever any sexual contact.

On 2/6/86 DET. MC LAUGHLIN and I contacted KEITH WARREN at the Clark County
Detention Center. I advised him of his rights per the Miranda Decision via
a preprinted rights card which he declined to sign. However, he did state
he understood his rights and did knowingly waive his rights. He stated that

~ he did want to talk with us but he did not want to sign anything at that tims
I advised him previcusly that I had wished to take a taperecorded statement
from him to detail all of the different occurrences which he had previously
advised us about. He initially stated he would not do that; however, he con-
tacted me and stated that he was willing to do that at this time. ‘

WARREN told me that he would make the statement if I called his mother and
allowed him to talk with her. His mother’'s name is CLAIRE DRIVAS, Her
I advised him that whether or not he

telephone mmber is (617) 475-2242.
gave me a statement made po difference as
him and allow him to speak with her if at all possible.
a telephone call was not a condition
do so, he should tell me at that t

ime. He
a statement. At that time we Tevl

I would contact his mother for

T stated that makirn

of making a statement. If he wished tc
told me he did wish to give me
ewed his rights per Miranda via the pre-

printed rights form on a statement. He signed the rights acknowledgement an.

waiver section.
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1 attempted to place a call to his mother for him without success. I
advised him that I would return and attempt to contact his mother again
on Saturday, 2/8/86.

DET. MICHAEL MC LAUGHLIN, P#541 witnessed the above. While I was
attempting to make the telephone call to his mother, WARREN told DET.

MC LAUGHLIN that his father made him have his hair cut short and have
white sidewalls around his ears and that perhaps this was the reason why
he cut the victim's hair.

DET. MC LAUGHLIN departed, I then initiated a tape recorded statement with
WARREN. I spoke with WARREN about his involvement wi what
occurred during that incident and also about other crimes which he stated
he had committed. He described to me two homicides which he committed in
St. Louis, Missouri. He was fairly specific about certain details and very
vague on others. However, the method of gperation which he described was
identical to that employed with

He also admitted to committing a homicide im or around Oliverona, Florida
in the Florida Keys area where he cut hi= swhiect's throat. He said the
subject's name was and then dropped s body into the ocean.

In my conversations with him I was able to determine that he preferred to
victimize young white males with long, dark colored hair, primarily those
persons living on the street so to speak. He said he liked them to, "talk
tough." He said that he would initially befriend his potential victim and

' would provide them with beer or food or temporary shelter and in the course

. of that have voluntary Sexual contact with them. At some point in his con-

tact with them he would kidnap them by the use of a knife and force them
to perform more sex acts with him and he would detain them for longpericds
of time. At some point he would cut their hair with the knife. Then
later he would kill them normally by cutting their throat. He said some he
would cut the throat and stab them in the back and then dispose of the mude
body and burn any possessions that the person might have had.

incioEnT - _ DR
KIDNAP/SEXUAL ASSAULT - 86-41707

VICTars MAMN: (WAET, FIRST, MIODLE] FIRM NAME IF BUSIMEES  AEE. larmcan(s) '
e . PHONS:  BUS, DET. R. SHOEMAKER
ﬁm DATE AND TIME OF SCounmENex ] ooy
.s MESQUITE, NV. 1/30/86
g
W
o

For complete details please refer to KEITH WARREN's transcribed statement.

On 2/8/86 I returned and visited KEITH ALAN WARREN at the Clark County
Detenticn Center with his statement which had been transcribed. He reviewed
the statement with me after I had readvised him of his rights. He said
everything appeared pretty good and that's exactly what he did say, but did
refuse to sign the statement. .

Prior to initiating this interview I was able to contact his mother, CLAIRE
DRIVAS and allowed him to speak with her. She then wanted to speak with me
and advz'l.sed me that she really didn't want to know what her son was doing
or had done. .
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VICTIMS MAME: [LAST, FINST, MIDDLE] FIRM MAME IF SUSINEIS RESD.

T e N
TimcioenTt sl v [OR-
KIDNAP/SEXUAL ASSAULT - TAYLOR 86-41707
larFICER{D}

PHONE: BUL

........................

LOCATION OF QCCUARENGE

MESQUITE, NV,

e —————— e
GATE AND TIME OF OCCURRENCE

1/30/86

Again WARREN refused to sign his statement at that time; however, he did
acknowledge that it was correct and proper.

OFFICER ROBISON had contacted several additional witnesses who reside in
Mesquite and Bunkerville, including security officer RONALD FERGUSON who
made initial contact with WARREN when he was confined in the restroom at

different comments whi

St. George Medical Center.

Investigation is contimuing.

the WESTERN VILLAGE RV PARK. A statement was obtained from him.

He also contacted IMAGENE CARTER, the clerk on duty when WARREN purchased
oil at CARTER's MARKET the morning following the assault and MAPY=TTS

RARNUM and LOYE HOUSTON, the ambulance attendants who transporte_ ... to
He obtained statements from them detailing the

~ad made to them in transport.

RS/gc - Trans: 3/3/86, 2:45 ™
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Quote of the Week The first casuaity when war comes is
truth. Hiram Johnson
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Guote of the Week A man ought to read just as

himlittle good.  Samuel Johraon
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